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OBVESTILA

KARO INŽENIRING d.o.o.
Slovenska 24, 1234 MENGEŠ

Tel.: 01/723-09-86; 723-09-87
Fax: 01/723-80-15
www.karo.si

PRODAMO:
Stanovanja:
-  Moste pri Komendi - dvosobno 

stanovanje, 88.40 m2 (bruto površine), 
shramba in dva pripadajo a  parkirna 
mesta, l. 2007. Cena: 176.500  EUR

-  Moste pri Komendi - triinpolsobno 
stanovanje, 125 m2 (bruto površine), 
shramba in dva pripadajo a parkirna 
mesta, l. 2007. Cena: 245.000  EUR

Parcele: 
- Lukovica - zazidljivo zemljiš e, 1498 

m2, son no pobo je, 1 km od avtoceste. 
Cena: 85 EUR/m2

- Koli evo - zazidljivo zemljiš e, cca. 
1100 m2, vsi vodi v neposredni bližini. 
Cena: 170 EUR/m2

Hiše:
- Domžale, Koli evo – stanovanjska 

hiša, 190 m2, l. 1980, zemljiš e 597 
m2. Cena: 267.067  EUR

- Cerklje na Gorenjskem, Zg. Brnik 
- dvostanovanjska hiša, 2x 90 m2, l. 
1950, nadzidava etaže, l.'90, potrebna 
izdelava fasade. Cena: 112.670 EUR

- Moste pri Komendi - dvostanovanjska 
hiša, 400 m2, l.1983, zemljiš e1500 
m2. V hiši je tudi poslovni prostor s 
skladiš em cca. 90m2. Cena: 480.000 
EUR

Poslovni prostori:
-  Mengeš, center - poslovni prostor za 

mirno dejavnost, 140 m2, PK, III. 
podaljšana gr. faza. 

    Cena: 140.000 EUR
- Moravske  Top l i ce  -  pos lovno 

stanovanjski  kompleks: gostinski 
lokal s teraso, 4 sobno stanovanje, 10 
sob za goste, urejeno parkiriš e. Skupna 
površina prostorov  676 m2 na parceli 
1211 m2. Cena: 1.000.000 EUR

- Moste pri Komendi -  gostinski lokal, 
234 m2 , letni vrt 82 m2, l. 1992, 
zemljiš e1556 m2, parkiriš a urejena. 
Cena: 700.000 EUR

- Kamnik - gostinski lokal, kava bar, 60 
m2 + letni vrt 30 m2, l. 1992. Cena: 
180.000 EUR 

- Ljubljana, Sp. Šiška - poslovni prostor, 
52,50 m2 + shramba, parkirno mesto v 
garažni kleti, l. 2005. Cena: 118.094 
EUR

ODDAMO:
Poslovni prostori:
- Mengeš - prostor za storitve, l. 1994, 

K/P nad., 2x15 m2 , sanitarije, bližina 
brezpla nega parkiriš a, oddamo. 
Cena: 255 EUR / mesec
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Odgovorna urednica: Tina Železnik, gsm: 031 831 500, e-pošta: tina.zeleznik@t-2.net, mengsan@menges.si
Uredniški svet: Peter Škrlep, Janja Verbančič, Smiljana Mayer Škofic, Andreja Polanec Kolenc, Andraž Rožman, Silva Dolinšek
Uredniški odbor: Urban Ropotar, Urška Vahtar
Lektor: Primož Hieng, e pošta: primoz.hieng@siol.net
Priprava za tisk: IR image d.o.o., Medvedova ulica 25, 1241 Kamnik, tel. (1) 839 64 00   e pošta: info@ir-image.si
Tisk: Set, d.d., Ljubljana, Vevška cesta 52, Ljubljana, , tel: (1) 587 44 11 e fax: 528 24 74 pošta: tiskarna@set.si
Distribucija: Primož Kržan, tel: (1) 723 72 96
Trženje: Občina Mengeš, ga. Marta Kuret, tel. (1) 723 70 81, e pošta: marta.kuret@menges.si
Izdaja: Občinski svet Občine Mengeš, Slovenska cesta 30, 1234 Mengeš, (1) 724 71 06 

UV
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NI
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Rok za oddajo prispevkov za naslednjo številko je 17. 7. 2007 do 12. ure.

Za etek poletja me zopet pripelje 
do mojega prvega kolesarskega 
izleta na Dobeno, ko sem se 
peljala mimo Pristavskega jezera 
in ugotavljala, kako lepa je in 
neokrnjena narava. Vseeno bi si že 
takrat in še danes želela urejenih 
sprehajalnih poti in vse potrebne 
infrastrukture, npr. koše za smeti, 
urejeno kolesarsko stezo… Pa se v 
desetih letih mojega domovanja v 
Mengšu ni spremenilo ni . Seveda 
je danes situacija druga na. Takrat 
sem se udila ob inski oblasti, 
zakaj ne ukrepa in okolice ne 
uredi, danes pa vem, de je del 
jezera zasebna lastnina. Posebej 
sem se zavedala tega, ko so mi 
iz ljubljanskih lobisti nih krogov 
prišle na uho govorice, da je 
župan obljubil dovoljenje za 
zasutje jezera. Po »naklju nem«
pogovoru s prejšnjim in zdajšnjim 
županom sta bila oba odlo no 
proti tem posegom. Tudi sama 
sem potencialnim interesentom 
za nakup zemljiš a zagotovila, 
da se to ne more zgoditi in da 
se bo Mengeš uprl. Pustili so se 
prepri ati in obljubili, da bodo 
ponovno prera unali vrednost in 
izkupi ek svoje investicije. 

Vseeno pa se ne morem znebiti 
svoje prve misli, kako so podobna 
jezera urejena po Sloveniji. Pa 
saj ne želim nekega množi nega
turizma, ki po moji oceni z 
dobi kom nikoli ne opravi i uni ene 
narave, zgolj urejeno sprehajalno 
in kolesarsko pot, mogo e celo 
sladoled ali ledeno kavo. Vse za 
nas ob ane in ob anke.

Bojim pa se, da bo konec isti 
kot vedno – napisana je bila še 
ena stran, jezero pa ostaja tako 
kot je, lastnik in ob ina pa se 
z zainteresiranimi investitorji 
pogovarjata. In kaj, e bi se eden 
izmed njih zavezal in podaril 
jezero ob ini? Bi ga lahko uredili 
in ga potem tudi vzdrževali? Sedaj, 
ko so politi ne razprtije v drugem 
planu in ob ina Mengeš v prvem, bi 
se znalo kaj takega tudi v resnici 
zgoditi.

Vsem dijakom in u encem želim 
prijetne po itnice in im ve
morskih užitkov. 

Urednica
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OBČINSKA UPRAVA

Ob prazniku državnosti vam iskreno 
čestitamo in želimo prijetno praznovanje.

Župan Franc Jerič in uprava

VABILO NA SEJO OBČINSKEGA 
SVETA OBČINE MENGEŠ

9. seja bo v četrtek, 
19. JULIJA 2007, ob 18.00 uri 
v sejni sobi – poročni dvorani 

Občine Mengeš

UVODNIK 
Tokrat spoštovani bralci pišem 
svoj prvi uvodnik kot podžupan. 
V mesecu dni dogodkov od 
ene izdaje do druge, se zgodi 
veliko stvari, ki se nas včasih 
dotaknejo, včasih pa gremo 
kar mimo njih. Največkrat nam 
je potem sicer žal, da smo iz-
ostali, marsikateri dogodek pa 
si opravičimo – saj nisem vedel 
– bi sigurno prišel!
V mesecu maju – v tednu, ko je 
mengeška občina praznovala, 
smo doživeli marsikaj. Društva, 
od športnih do kulturnih, so 
pripravljala programe in tekmo-
vanja in morda je vtis, da jih je 
bilo preveč, predvsem iz vidika 
ne prav velike udeležbe na njih. 
Pa vendar – ko slišiš od drugih 
obiskovalcev pohvale za  celo-
tno sliko, nam je lahko malo 
lažje, tako da lahko z večjim 
elanom delamo naprej. Seveda 
pa bo potrebno vse analizirati 
in organizacijsko popraviti za 
naslednje leto.
Žal se v Mengšu organizatorji 
lahko nadejamo samo dvoje: 
če nič ne organiziramo, bomo 
dobili pod nos – nič ne delajo, 
če pa organiziramo prireditve, 
jih moramo za »druge«, saj 
mengšanov na redke prireditve 
pride največ 50% od priso-
tnih! 
Seveda pa je vse polno kritikov 
in pametnih idej od ljudi, ki niso 
v življenju še postavili ene klopi, 
obesili ali postavili enega pla-

ŽIVE MEJE 
Na podlagi stalnih opozoril občanov o nepreglednosti 
določenih odsekov, križišč občinskih cest zaradi razrašče-
nosti vejevja ali preširokih,previsokih živih mej,  podajamo 
kratko obrazložitev.  
Po Odloku o občinskih cestah (Ur. v. OM , št. 7/99) je v 
24. členu  natančno opredeljeno, da je prepovedano začasno 
ali trajno zasesti občinsko cesto ali njen del (postavljati ogra-
je, zasaditi živo mejo, drevje, trto, ali druge visoke nasade ali 
poljščine, nameščati ali odlagati na ali ob cesti les, opeko, 
odpadni ali drug material ali predmete, če se s tem poslabša 
ali onemogoči preglednost ceste ali drugače ovira ali ogroža 
promet, poškoduje cesta ali poslabša njena urejenost. Vse 
stroške zavarovanja in odstranitve ovire na cesti in drugih po-
sledic prepovedanih dejanj nosi tisti, ki jih je povzročil. 
Za pregled in nadzor stanja občinskih cest in drugih javnih 
površin je pristojna občinska služba za vzdrževanje in nadzor 
in medobčinski inšpektorat, katerega smo s strani  občinske 
uprave že večkrat pozvali, da naj ustrezno ukrepa na določenih 
ulicah v Občini. Predvsem je kar nekaj živih mej, ki posegajo 
na cestišče oz. so previsoke v samem križišču ter s tem one-
mogočajo preglednost na cesti Muljava, Murnova, Slomškova, 
Glavičeva, Japljeva. Kar nekaj živih mej,  ki bi jih morali občani 
porezati, pa je tudi na Dobenu, kjer je zaradi preširokih živih 
mej oteženo vzdrževanje cest, predvsem v zimskem obdobju 
- pluženje.        
Vse občane pozivamo in naprošamo, da naj pri urejanju lastne 
okolice upoštevajo zgoraj navedena dejstva in naj pri zasajanju 
živih mej, ipd. upoštevajo “pregledni trikotnik” ki vsem udeležen-
cem v prometu omogoča lažje vključevanje vozil na cestišče, oz. 
naj žive meje, ki so posajene neposredno ob javni poti, redno 
vzdržujejo - obrezujejo tako da se žive meje ne razraščajo na 
cestišče, pločnik , itd., ter s tem omejujejo gibanje,  preglednost 
in varnost udeležencev v prometu. 

UPRAVA 

kata, niso še prestopili praga 
kakega društva. 
Sicer pa najbolje velja upošte-
vati pravilo: delaj, kakor da te ni 
nihče prizadel….
V znanem javnem časopisu 
sem ob prazniku prebral v na-
vednicah, da letošnja priznanja 
dobijo samo glasbeniki. Tako 
posplošena mnenja, zapisana v 
takem časopisu – novinarka se 
ni potrudila priti niti na tiskovno 
konferenco, so kar malo žaljiva, 
saj je npr. g. Janez Per tudi še 
kaj drugega kot samo glasbe-
nik, da ne omenjam ravnatelja 
g. Maligoja, g. Hribarja ali g. 
Repanška.
Lahko pa smo ponosni, da so 
dobili priznanja ljudje, ki jim 
glasba je tudi del življenja, 
vendar to niti v osnovni obrazlo-
žitvi ni bilo izključno navedeno. 
Vsem nagrajencem lahko samo 
čestitamo s tistim znanim Ka-
tančevim izrekom: kapo dol! 
Zaslužite si priznanja!
Sicer moj namen zapisanega 
ni samo določena kritika, je 
tudi povabilo tistim, ki imajo 
ideje, ki so pripravljeni kaj spre-
meniti, pomagati, sodelovati in 
ustvarjati. Besede so zmeraj 
eno, dejanja pa nam ustvarjajo 
dogodke. Včasih se nam po-
sreči, včasih tudi ne, vendar 
je prav, da vsaj poskusimo 
– drugače smo preveč podobni 
neki slovenski vasi in ljudem v 
njej (B….)

J.V.

OBVESTILO 
o obnovi državnih cest v Mengšu
V letošnjem poletju bodo izvajali dela na naslednjih odsekih 
državnih cest:

• Slovenska cesta od Trubarjeve ulice 
 do križišča Lovec (okvirno od 26.7. do 20.8. 2007)
• Dela Gorenjske ceste od mostu do odcepa poti 
 na Drnovo (okvirno od 2.7. do 31.8.2007)

Točni roki posameznih zapor bodo znani, ko bodo izdane od-
ločbe o zapori teh cest, Te mora pridobiti izvajalec.
Na obeh odsekih bo vzpostavljena popolna zapora cest, 
omogočen bo lokalni dovoz. Obvozi bodo urejeni skladno z 
elaboratom za zaporo ceste. Občane prosimo, da z razume-
vanjem sprejmejo navedene omejitve v prometu. Za morebitne 
nevšečnosti, predvsem v prvih dneh spremembe prometnih 
režimov, se opravičujemo.

Občinska uprava
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Državni zbor Republike Slovenije je na 
svoji 26. seji 30. marca 2007 sprejel Za-
kon o prostorskem načrtovanju (ZPNa-
črt). Zakon je pričel veljati petnajsti dan 
po objavi v Uradnem listu Republike 
Slovenije, to je 29. aprila 2007.

Bistvene novosti, ki jih na področju 
priprave prostorskih aktov občin 
prinaša ZPNačrt
ZPNačrt uvaja nove prostorske akte na 
državni in občinski ravni. Na občinski ravni 
predvideva en sam obvezen prostorski akt 
– občinski prostorski načrt (OPN). Pripravljal 
in sprejemal se bo kot enovit dokument, ki 
bo celovito obravnaval prostorsko problema-
tiko občine in bo hkrati strateški in izvedbeni 
prostorski akt ter podlaga za pripravo pro-
jektov za pridobitev gradbenega dovoljenja. 
Zakon pa daje občini tudi možnost, da v 
kolikor se ji bo to zdelo primemo, strateški 
del prostorskega načrta sprejme kot samo-
stojen prostorski akt – občinski strateški 
prostorski načrt (OSPN).
Poleg OPN oziroma OPN in OSPN je v siste-
mu občinskih prostorskih aktov tudi občinski 
podrobni prostorski načrt (OPPN), ki ga 
bode občine lahko pripravile za posamezne 
prostorske ureditve. OPPN po zakonu ni 
obvezen prostorski akt.
Iz prehodnih določb ZPNačrt izhaja, da 
bo OSPN v novem sistemu vsebinsko na-
domestil sedanjo strategijo prostorskega 
razvoja občine (SPRO), občinski prostorski 
načrt bo nadomestil prostorski red občine 
oziroma PRO in SPRO, v kolikor ga bo ob-
čina pripravljala kot enovit dokument, OPPN 
pa bo nadomestil občinske lokacijske načrte 
(OLN).
OPN je prostorski akt, s katerim se ob upoš-
tevanju usmeritev iz državnih prostorskih 
aktov, razvojnih potreb občine in varstvenih 
zahtev določijo cilji in izhodišča prostorske-
ga razvoja občine načrtujejo prostorske ure-
ditve lokalnega pomena ter določijo pogoji 
umeščanja objektov v prostor (v nadaljnjem 
besedilu: prostorski izvedbeni pogoji). Pri 
tem strateški del OPN določa izhodišča in 
cilje ter zasnovo prostorskega razvoja ob-
čine, usmeritve za razvoj poselitve in usme-
ritve za razvoj v krajini, za celovito prenovo, 
za določitev namenske rabe zemljišč in 
prostorskih izvedbenih pogojev ter zasnovo 
gospodarske javne infrastrukture.
Izvedbeni del OPN pa določa območja 
namenske rabe prostora, prostorske iz-

vedbene pogoje, kot jih določa 43. člen 
zakona (gre za pogoje glede namembnosti 
posegov v prostor, njihovo lego, velikost in 
oblikovanje, pogoje glede priključevanja ob-
jektov na gospodarsko javno infrastrukturo in 
grajeno javno dobro, varstvene pogoje, ipd.) 
in območja, za katera bo občina pripravila 
občinski podrobni prostorski načrt, če se 
bo tako odločila.
Novo vsebino OPN, ki je prostorski akti po 
ZUreP-1 nimajo, predstavlja urbanistični 
načrt (UN), ki je v 41. členu določen kot 
podlaga za določitev vsebin strateškega in 
izvedbenega dela OPN za območja posa-
meznih mest ali naselij mestnega značaja 
ter drugih razvojnih središč, ki bodo zaradi 
predvidenega razvoja postala mesta ali na-
selja mestnega značaja.
Na podlagi UN se bodo v OPN lahko do-
ločala tudi območja, za katera se bodo 
urbanistično arhitekturne rešitve pridobile z 
javnim natečajem.
V OPN se bodo območja namenske rabe 
prostora določala kot območja stavbnih, 
kmetijskih, gozdnih, vodnih in drugih zem-
ljišč, te osnovne namenske rabe pa se 
bodo lahko delile na območja podrobnejše 
namenske rabe prostora, ki bodo določene 
v podzakonskem predpisu ministra.
OPPN se vsebinsko skoraj ne razlikuje od 
OLN po ZUreP-1, razlika med obema akto-
ma pa je v tem, da ZPNačrt ne določa, kdaj 
je njegova priprava potrebna; pripravi se za 
tista območja oziroma prostorske ureditve, 
za katere se občina sama tako odloči.
Bistvena vsebinska razlika med prostor-
skimi akti po ZureP-1 in ZPNačrt je ta, da 
novi zakon daje nekoliko manjše poudarke 
strateškim vsebinam, večji pa je poudarek 
na urbanističnem urejanju mest in drugih 
naselij.

Priprava novih prostorskih aktov
Občina mora svoje nove temeljne prostorske 
akte - občinske prostorske načrte (OPN) 
sprejeti v 24 mesecih po uveljavitvi zakona 
in podzakonskega predpisa, s katerim bo 
minister za prostor podrobneje predpisal 
vsebino, obliko in način priprave tega ob-
činskega prostorskega načrta. Zakonski rok 
za sprejem tega predpisa je 2 meseca po 
uveljavitvi ZPNačrt. 
Veljavnost ter spremembe in dopolnitve ob-
činskih prostorskih aktov:
Do uveljavitve OPN bodo lahko ostali v veljavi 
vsi prostorski akti, ki jih je občina sprejela 
po predpisih, ki so veljali pred uveljavitvijo 

ZUreP-1 in jim je ta veljavnost podaljšal in 
sicer: prostorske sestavine planskih aktov 
občin, ki so bile sprejete na podlagi Zakona 
o urejanju prostora iz leta 1984, vsi prostor-
ski izvedbeni akti, sprejeti na podlagi Zakona 
o urejanju naselij in drugih posegov v prostor 
iz leta 1984 (ZUNDPP) ter zazidalni načrti, 
sprejeti še na podlagi Zakona o urbanistič-
nem planiranju iz leta 1967.
Prostorske sestavine planskih aktov občin 
ter prostorski ureditveni pogoji (PUP) bodo
prenehali veljati z uveljavitvijo OPN, prostor-
ski izvedbeni načrti po ZUNDPP ter zazidalni 
načrti po Zakonu o urbanističnem planiranju 
pa bodo lahko veljali tudi po njegovi uveljavit-
vi, če bo občina ob sprejemu OPN sprejela 
odlok, s katerim bo ugotovila skladnost teh 
prostorskih aktov z OPN oziroma OPN in 
OSPN.
Vsi navedeni prostorski akti se bodo ves čas 
njihove veljavnosti lahko tudi spreminjali in
dopolnjevali, prostorske sestavine planskih 
aktov občin pa se bodo lahko spreminjale 
in dopolnjevale le v času, ki je z ZPNačrt  
predpisan za sprejem OPN. 

Ker je z novim zakonom predvidena raci-
onalizacija priprave občinskih prostorskih 
aktov in sicer združitev strateških vsebin, 
ki so sicer predmet SPRO in izvedbenega 
dela, v enovit občinski prostorski dokument 
- občinski prostorski načrt (OPN), bo občina 
strokovno delo zasnovala tako, da bo možno 
izvesti kar najhitrejši prehod iz faze strateške-
ga načrtovanja v fazo načrtovanja, ki se na-
naša na določanje namenske rabe prostora 
na ravni katastrskega načrta s sočasnim ob-
likovanjem meril in pogojev za urbanistično 
načrtovanje na območjih posameznih enot 
urejanja prostora. S tem bo dosežena znatna 
racionalizacija dela in sredstev, predvsem pa 
bo možno skrajšati čas izvedbe predvidenih 
postopkov, saj bo možno vse zahtevane vse-
bine pripraviti, obravnavati in sprejeti v enem 
samem postopku. 

Za manjše širitve naselja ne bo nujna pri-
prava urbanističnega načrta. Sicer pa ur-
banistični načrt, kot ga določa ZPNačrt, ni 
načrt, ki bi bil po vsebini povsem drugačen 
od vsebin, ki so na splošno določene za 
OPN - gre le za to, da se v mestih in več-
jih naseljih, predvsem v izvedbenem delu, 
zaradi specifične prostorske problematike 
dodajo nekatere vsebine, nekatere pa se po-
drobneje obdelajo, odvisno od problematike 
in velikosti naselja.

Občinska uprava

NOVI PROSTORSKI AKTI OBČINE MENGEŠ
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Primožev večer so tokrat pred polno loško 
cerkvico petja željnih ljubiteljev sooblikovali 
Kvintet Pirnat, pater Janez Ferlež in vodite-
ljica Manca Vrhovnik. Mladi rod Pirnatov že 
od leta 2002 nadaljuje pevsko poslanstvo 
svojih znanih očetov in dedov. In to jim za-
gotovo odlično uspeva. Glasovno čudovito 
ubrani so nam predstavili pester in zahteven 
spored, ki je obsegal slovensko narodno 
pesem, sakralno glasbo, tudi pravoslavno 
in črnsko duhovno ter popularne skladbe. 
Navdušil nas je tudi pater Janez Ferlež s 
svojim glasom in kitaro, ko je ob spremljavi 

Ekološki sklad Republike Slovenije, o ka-
terem smo v Mengšanu že pisali, v okviru 
svojega programa »Kreditiranje okoljskih 
naložb občanov« zopet razpisuje ugodne 
kredite različnih okoljskih oz. okolju pri-
jaznih naložb. Višina tokratnih razpisanih 
sredstev znaša 10 milijonov evrov, ki jih 
bodo občani lahko uporabili za vgradnjo 
sodobnih naprav in sistemov ogrevanja 
prostorov oz. pripravo sanitarne tople 
vode, rabo obnovljivih virov energije, za 
zmanjšanje toplotnih izgub pri obnovi ob-
stoječih stanovanjskih objektov in gradnjo 
novih nizko energijskih stanovanj. Poleg 
tega razpis ponuja kreditiranje tudi za 
nakup energijsko učinkovitih naprav, 

PODJETJE TEHMAX 
V NOVIH, VELIKIH 
PROSTORIH
Mengeško podjetje Tehmax, znano 
predvsem po svoji tehnični trgovini, se je 
dolgo časa stiskalo v majhnih prostorih 
na Murnovi ulici, od srede maja pa so 
na novi lokaciji, na Gorenjski cesti 24, ki 
vodi iz Mengša proti Gorenjski. Ogromni 
Tehmaxovi prostori poleg nove tehnične 
trgovine vsebujejo tudi galerijo kuhinj, 
v kateri vam poleg svetovanja in izrisa 
kuhinj nudijo še belo tehniko, notranja 
vrata, parket in ostalo tehnično blago 
(barve, laki, vijaki, električno ročno 
orodje, železnina, markize in tende). 
Tehnična trgovina je odprta vsak dan 
med 7. in 19. uro, galerija kuhinj pa med 
9. in 20. uro. Povsod so vam na razpo-
lago prijazni prodajalci in strokovnjaki, ki 
vam svetujejo pri nakupu in izbiri razno-
vrstnega blaga. Vse ostale informacije 
lahko dobite na telefonskih številkah 723 
00 20 - trgovina ali 723 07 97 - galerija 
kuhinj. V Tehmaxovih prostorih najdemo 
tudi Bar Max, kjer vam postrežejo s kavo 
in drugimi osvežilnimi napitki. (P.R.)

vokalne skupine Glasniki zapel nekaj naj-
večjih hitov s svojega obširnega repertoarja. 
Vredno navdušenega ploskanja! 
Tako je letošnji koncert, namenjen so-
vaščanu, frančiškanskemu bratu in slikarju 
Janku Testenu, izzvenel v prijetnem in 
slavnostnem ozračju. Pred 110 leti rojeni, v 
javnosti ne dosti poznani umetnik, je bil po 
značaju skromen človek, a vedrega duha in 
je z neusahljivo željo po slikanju širil svoja in 
naša obzorja, čeprav skrit za samostanskimi 
zidovi ob jadranski obali. Nevsiljivo, brez 
vsakršnega ponašanja, je zapustil veliko 

OB 110. OBLETNICI ROJSTVA JANKA TESTENA
del, ki ga tudi v današnjem času uvrščajo 
med vodilne ekspresioniste hrvaškega sli-
karstva. Žal ne slovenskega, saj je večino 
del ustvaril in zapustil našim sosedom, kjer 
je med svojim dolgim služenjem Bogu tudi 
deloval. Kljub temu smo rojaki nanj ponosni, 
saj je Ločan in Slovenec, člen v verigi naše 
preteklosti in sedanjosti in, hvala Bogu za 
to spoznanje, tudi prihodnosti. 
Lepo je in ponosni smo, da se po njem 
imenuje ulica v Loki. Vendar bo slika popol-
na šele, ko se bo njegov lik naselil v naša 
srca in misli. Ko bomo znali reči, tudi on je 
tako kakor jaz tukaj prvič videl modro nebo, 
naredil prve korake, trgal hlače, se podil z 
otroki, hodil v šolo in na papir naredil prve 
čačke. Zato je naš in zato smo nanj ponos-
ni. Tako kakor je bil on ponosen na nas in 
loške korenine. Zato spoznanje, da je člo-
vek iz naših logov uspel v svetu slikarstva, 
pa čeprav daleč od posvetnega življenja in 
domačega ognjišča, navdušuje.

Jože Brojan

osebnih avtomobilov, motornih koles oz. 
koles z motorjem na električni ali hibridni 
pogon, za odvajanje in čiščenje odpadnih 
voda, nadomeščanje gradbenih materia-
lov, ki vsebujejo nevarne snovi, ipd. Rok 
prijave na razpis je 20.12.2007. Več o 
tem si lahko preberete na spletni strani 
sklada (www.ekosklad.si) ali Uradnem 
listu RS št. 19/07, kjer boste dobili na-
tančnejše informacije o pogojih kreditira-
nja, načinu prijave ter o vsebini in samem 
postopku obravnave vlog. Za morebitna 
dodatna pojasnila in informacije v zvezi 
z razpisom pa se lahko obrnete na tel. 
številko 01/241 48 20 ali elektronski 
naslov ekosklad@ekosklad.si. (U.R.)

RAZPIS EKO SKLADA
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NOVICE

Od 18. do 20. maja je potekalo 
3. mednarodno srečanje harmo-
nikarjev v Moravskih Toplicah, ki 
sta se ga udeležila dva učenca 
naše šole iz razreda mentorice 
Andreje Polanec Kolenc. V kate-
goriji A – Zabavna glasba solisti 
do 10 let je Žiga Svetlin dosegel  
drugo nagrado  in  prvo  mesto  
z doseženimi 91.00 točkami, 
učenka Manca Dornik v kategoriji 
B – Zabavna glasba - solisti do 12 
let prav tako  drugo nagrado in 
drugo mesto z doseženimi 91,78 
točke. Vsem iskrene čestitke!

Urška Vahtar

Hotelska soba je bila njihova
vadbena soba, garderoba 
in spalnica.     

V četrtek, 31. maja, je v Športni 
center Harmonija Mengeš na 
šest dnevne priprave prispela 
18-članska mlada nogometna 
reprezentanca Slovenije U 21. 
Pod taktirko selektorja Branka 
Zupana se je ekipa v Mengšu 
pripravljala na prvo kvalifi-
kacijsko tekmo za Evropsko 
prvenstvo 2009 reprezentanc 
do 21 let. 
Prva tekma jih je čakala v torek, 
5. junija, proti Litvi, odigrali pa so 
jo na domžalskem nogometnem 
stadionu. Z goloma Miheliča in 
Matavža so odpravili neugodno 
ekipo Litve z rezultatom 2:1 
Mlada nogometna reprezentanca 
Slovenije je bila tokrat prvič na 
pripravah v Mengšu. V športnem 
centru Harmonija so imeli naši 
mladi reprezentanti enkratne po-
goje za trening in posledično tudi 
dober rezultat.  Center Harmonija 
je eden redkih športnih objektov v 
Sloveniji, ki omogoča ekipam več-

Petek, 1. junij 2007, je prav gotovo 
eden najpomembnejših datumov v 
času delovanja Mengeške sekcije 
veteranov vojne za Slovenijo, ki 
deluje v okviru domžalskega zdru-
ženja te organizacije. V objektu, kjer 
deluje Občina Mengeš, jim je bil do-
deljen prostor, v katerem so uredili 
spominsko sobo, ki ohranja spomin 
na čas slovenske osamosvojitvene 
vojne na območju mengeške in 
sosednjih občin. V sobi se naha-
jajo spominski predmeti, katere je 
veteranom podarila hči pokojnega 
Martina Planka iz Trzina, enega naj-
zaslužnejših veteranov iz območja 

NOVI USPEHI GLASBENE ŠOLE 
DOMŽALE – ODDELEK MENGEŠ

HVALA, PRIJATELJI

dnevne priprave. Športne  ekipe 
imajo na voljo tako namestitvene 
kapacitete z najsodobnejšim 
wellness in fitnes programi kot 
tudi nogometno igrišče. V centru 
Harmonija so bili pred zadnjimi od-
ločilnimi tekmami nastanjeni tudi 
naši nogometni državni prvaki, 
Nogometni klub Domžale. 
Mladi nogometni upi so bili nad 
Mengšem navdušeni, udeležili so 
se tudi dogajanja v šotoru v počas-
titev praznika občine Mengeš.

MLADA NOGOMETNA REPREZENTANCA 
USPEŠNA PO PRIPRAVAH V MENGŠU

Proti koncu najlepšega meseca 
v letu, 23. maja 07, se je na po-
budo SSK Mengeš, ter ob pod-
pori občine Mengeš in Špas 
Teatra zgodilo nekaj lepega.
Bili so glavni pobudniki dobrodel-
nega  koncerta »Pomoč Anžetu« 
za nakup invalidskega dvigala, ki 
ga mali Anže nujno potrebuje. Na 
našo prošnjo za sodelovanje so se 
takoj odzvali: Harmonikarski orke-
ster Stopar, ŽPZ Solidarnost, KPZ 
Šutna, Predice, Franci Pušnik, 
FSDU Kamnik, Vaški muzikantje, 
ansambel Toneta Rusa, ansambel 
Svetlin, skupina Abadon, Foxy 
Teens, Rok Kosmač, Tanja Žagar, 
Klapa Mali grad ter Marjan Šarec s 
svojimi gosti iz parlamenta.
Vsi skupaj so nam pričarali lep 
večer in z njihovo ter vašo po-
močjo se je na Anžetovem računu 
pri Karitas Mengeš nabralo 1130 
evrov od prodanih vstopnic in tudi 
tukaj je župan Franc Jerič v imenu 
občine dodal 500 evrov.
Če se niste mogli udeležiti kon-
certa iz kakršnegakoli razloga in bi 
Anžetu vseeno radi pomagali,lah-
ko še vedno nakažete prispevek 
na njegov račun, ki je odprt  pri 

Župniski Karitas Mengeš, Trdinov 
trg 9 (št. rač. 1830 1009 1604 
392, referenca 00 1107).
Predolgo bi trajalo, da se za-
hvalimo vsakemu posebej, zato 
vsem nastopajočim in seveda 
vam, ki ste si vzeli čas in prišli na 
koncert, iskrena hvala. Posebna 
zahvala za ves trud pa gre SSK 
Mengeš, občini Mengeš in Špas 
Teatru. Zahvaliti pa se moramo 
tudi Papirnici Lipa, Foto Grohar, 
cvetličarni Frezija ter Tomašu 
Slaparju za njihov prispevek, da 
je koncert lepo uspel.

Zame ste namenili svoj 
prispevek na prireditvi.
Hvala vsem!

Mlada  reprezentanca skupaj z lastnikom centra Harmonija 
Milošem Junkarjem in Alešem Janežičem.

Največji slovenski nogometni 
up Rok Kronaveter in podžupan 
Aleš Janežič.

VETERANI OHRANJAJO SPOMIN 
NA SLOVENSKO OSAMOSVOJITEV

domžalskega združenja. Spomin-
sko sobo je župan Franc Jerič na 
manjši slovesnosti v okviru občin-
skega praznika simbolično predal 
predsedniku mengeške sekcije 
Ladu Skoku, ki je v svojem nagovo-
ru številnim prisotnim veteranom iz 
Mengša in okolice poudaril pomen 
lokalne skupnosti pri ohranjanju 
spomina na osamosvojitveni čas. 
Izrazil je zadovoljstvo nad veliko in 
enotno podporo Mengšanov in se 
zahvalil Občini ter številnim dona-
torjem, ki so prispevali k ureditvi 
spominske sobe. 

Peter Gubanc, 
član ZVVS Mengeš
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INTERVJU

Približno pol leta mineva, od kar je 
Franc Jerič skupaj s podporo Liste za 
Občino Mengeš in njen razvoj občanom 
Mengša predstavil svojo kandidaturo in 
zmagal. Franc Jerič je bil od 1994 do 
2002 svetnik v občinskem svetu. Meng-
šani so ga pred njegovim županovanjem 
poznali tudi kot neutrudnega kulturnega 
in športnega delavca, predvsem pa kot 
najemnika in organizatorja prireditev v 
Kulturnem domu Mengeš. Na kulturnem 
in športnem področju je prisoten že 
dolgo časa; sedaj pa je za njim že šest 
mesecev aktivnega ukvarjanja s poli-
tiko, zato nas je zanimalo... 

...kaj si lahko že štejete za uspeh na 
tem področju? 
Resnično oziroma neverjetno, kako hitro 
mine pol leta. Mogoče je prekmalu govoriti 
o uspehih, rajši bi to opredelil kot pozitiv-
ne premike, ki pa so dolgoročno vezani 
na uspeh. V prvi vrsti je eden izmed njih 
sprejetje proračuna na marčevski seji. To 
je eden od pogojev za normalno delovanje 
občinske uprave. Seveda je pri sami pripravi 
zelo pomembno dobro sodelovanje z vodji 
svetniških skupin. To delo se prenese na 
politične stranke in liste, saj posledično 
njihovi člani občinskega sveta glasujejo in 
odločajo o tako pomembnih stvareh. Lahko 
pa trdim, da je to velik premik v pozitivno 
smer.

Kateri so projekti, ki ste jih že začeli 
izvajati?
Vse projekte, nove ali projekte iz preteklega 
mandata, je potrebno voditi in jih nadzoro-

INTERVJU S FRANCEM JERIČEM, županom Mengša  
vati. V fazi priprav in skorajšnje realizacije 
je nadaljevanje obnove Slovenske  in Go-
renjske ceste. Posebno pozornost smo na-
menili pripravi dokumentacije za izgradnjo 
športne dvorane. Zelo aktivno se je pri-
stopilo k izgradnji obvoznice. Sprejeli smo 
odlok o plinifikaciji. V letošnjem letu bomo 
zagotovili priključitev na plin za Kulturni dom 
Mengeš, objekt Naš slamnik, zdravstveni 
dom, Občino Mengeš,  kuhinjo v Osnovni 
šoli Mengeš, Harmonijo in glasbeno šolo. V 
načrtu je tudi plinifikacija za nekaj ulic.

Za nami je občinski praznik. Ali je oblika 
praznovanja ustrezna?
Vsekakor je bila sama slavnostna seja in 
spremljajoči kulturni program na izredno 
visokem nivoju. Zelo lepo je bilo videti šte-
vilne obiskovalce, obisk županov sosednjih 
občin pa je presegel vsa moja pričakovanja. 
O spremljajočih prireditvah oziroma obliki 
praznovanja vsem društvom in njihovim 
članom čestitam za ves njihov čas in delo, 
ki so ga namenili za praznovanje. Tukaj 
moram omeniti oba podžupana Jožeta 
Vahtarja, Aleša Janežiča in predstavnika 
društva Mihaelov sejem Štefana Borina. 
Takšne usmeritve bom še naprej podpiral, 
seveda pa se ob tem lahko spreminja tudi 
koncept oziroma zasnova.

Kot je bilo že omenjeno - v tem času 
mineva 6 mesecev vašega županovanja. 
So vas katere stvari presenetile? Nam 
zaupate katera je vaša negativna in 
katera pozitivna ugotovitev?
Skoraj ni dneva, da nas kaj ne vznemiri, 
tako v pozitivnem kot negativnem smislu. 
Ljudje različno razmišljamo in iz takšnega 
razmišljanja, pri nekaterih tudi naglas, te 
marsikaj preseneti. Razočaran sem nad 
tistimi, ki skozi mojo funkcijo pričakujejo 
osebno korist, kar je za mene nesprejem-
ljivo. Pozitivna ugotovitev je, da je takšnih 
ljudi malo.

Kaj pa situacija v občinski svetu sedaj 
– ste že dosegli nadstrankarsko pove-
zovanje? Koalicija?
Po mojem prepričanju smo že presegli 
nadstrankarsko povezavo in vzpostavili 
programsko povezavo. To je tudi bistveni 
pogoj za uspešno delovanje občinskega 
sveta in občinske uprave.

Veliko smo že slišali o obvoznici, pa 
vendar v nekaj stavkih opišite najbližja 
dejanja.

Postopki okoli tako težko pričakovane ob-
voznice potekajo aktivno in tudi terminsko 
dokaj usklajeno. Bil je izbran pripravljavec 
za pripravo projektne dokumentacije, ob-
voznica je trasirana (odmerjena in zakoliče-
na). Potekajo pa že odkupi zemljišč.

Znano je, da bo v naslednjem mesecu 
Mengeš postal gradbišče - kako je upra-
va pripravljena na ta izziv? 
Konec junija se zapre Slovenska cesta 
od Mercatorja do Gasilsko godbenega 
doma. Uprava je v dogovoru z izvajalcem 
naročila študijo zapore ceste. Isto velja za 
Gorenjsko cesto.

Najbolj udarna tema v teh dneh je 
ustanovitev regij. Za katero regijo se 
zavzemate in kam bi želeli umestitev 
mengeške občine?
Na to temo smo se župani občin: Kamnik, 
Domžale, Mengeš, Trzin, Lukovica, Mo-
ravče, Komenda, Vodice, Litija že večkrat 
sestali in zahtevali svojo severno obljubljan-
sko regijo. Za nas ni sprejemljivo, da smo 
skupaj z Ljubljano v Ljubljanski regiji. Na 
enem od sestankov v občini Domžale je bil 
navzoč  minister za lokalno samoupravo 
g. Žagar. Povedal je, da število regij še ni 
dokončno, da pa se bo o tem odločalo 
v parlamentu z dvotretjinsko večino. Žal 
moram na tem mestu izpostaviti poslance 
s tega področja, ki pa ne podpirajo ideje, 
katero želimo uresničiti župani. O regiji  
oziroma ustanovitvi le teh bomo imeli še 
nekaj sestankov in razprav in upam na 
ugodno rešitev.

Kakšni so Vaši načrti za prihodnost?
Načrtov je kar nekaj. Moji oziroma naši pa 
so uresničitev le teh. 

Urška Vahtar

župan Franc Jerič 

GSM: 

040 852 350 

e-pošta:

zupan@menges.si

franc.jeric@menges.si
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OB OBČINSKEM PRAZNIKU

1. Slovenska cesta 
Slovenska cesta  (od križišča Lo-
vec do Petrola) je bila v letu 2006 
obnovljena na  svojem južnem 
delu (opravljenih cca 65 % del). 
Obnova obsega obnovo cestišča, 
hodnikov, odvodnjavanja in vgrad-
nje/obnove  vodovoda, plinovoda  
in kabelskih kanalizacij. Konec 
junija 2007 se prične nadaljevanje 
obnove ceste na realaciji Trubarje-
va - križišče Lovec. Za izvedbo bo 
potrebna popolna zapora ceste, 
ki bo trajala do dva meseca. Vred-
nost vseh del bo 1,1 milijona evrov, 
od tega financira Direkcija RS za 
ceste  830.000 evrov. 

2. Gorenjska cesta
Občina skupaj z Direkcijo RS za 
cest pripravlja projekt ureditve 
dela Gorenjske ceste (od mostu 
čez razbremenilnik Pšate do kri-
žišča za Topole) v skupni dolžini 
340 m.  Obnova obsega obnovo 
cestišča, hodnikov, odvodnjava-
nja  in vgradnje/obnove fekalne 
kanalizacije, vodovoda, plinovoda  
in kabelskih kanalizacij. Trenutno 
smo v fazi izbire izvajalca (javni raz-
pis). Po planu naj bi se  dela pričela 
konec junija 2007/v začetku julija. 
Za izvedbo bo potrebna popolna 
zapora ceste, ki bo trajala do dva 
meseca. Vrednost vseh del je oce-
njena med 700 in 800.000 evrov, 
od tega bo  financirala  Direkcija za 
ceste  cca 60 % vrednosti.

3. Območje Glavnega trga
Občina pripravlja načrt ureditve 
celotnega območja od križišča 
Slovenske ceste s Kersnikovo 
ulico na jugu do konca Prešernove 
ceste. Skladno z Prometno študijo 
bomo spremenili križišče pred 
Pavovcem v krožišče. Prav tako 
naj bi v podaljšku Šolske uluce 
do ulice Zavrti na vzhodu zgradili 
novo povezovalno cesto.  Na pod-
lagi idejnega projekta, ki bo sledil 
urbanistični zasnovi območja, se 
bomo z državo dogovorili za finan-
ciranje tega dela državnih cest in 
sicer predvidoma v letu 2009.

4. Cesta Mengeš- Rodica 
 (Grobeljska cesta)
Cesta Mengeš-Rodica poteka 
večinoma po območju občine 
Mengeš, od odcepa za Groblje 
(kapelica) pa po območju Občine 
Domžale. Cesta je kategorizira-
na lokalna cesta (LC 253010), 
čeprav si je Občina Mengeš 
večkrat (nazadnje v letu 2006) 

prizadevala za prenos le-te na 
državo (direkcija RS za ceste). 
Tudi v tem je razlog, da se nismo 
odločili za vzdrževanje ceste že 
prej. Ker gre za obsežno (dolžina 
1578 m) rekonstrukcijio ceste z 
močnim tovornim in avtobusnim 
prometom, je bil izdelan projekt 
rekonstrukcije. Ta predvideva več 
fazno obnovo,  po kateri naj bi 
v letošnjem letu (2007) obnovili 
cesto v vrednosti skoraj 80.000 
evrov (sanacija vseh globinskih in 
površinskih poškodb na celi trasi 
in delna izravnava ceste). Občina 
je vsa dodatna sredstva, ki jih je 
prejela od države za sofinanciranje 
investicij namenila tej postavki, saj 
se zaveda problematike (predvsem 
varnostne) na tej cesti. Za celotno 
obnovo bo potrebnih 250.000 
evrov.
Cesta naj bi bila kompletno obnov-
ljena najkasneje v treh letih. Glede 
na to, da se na tej cesti projektira 
novo krožišče z bodočo obvoznico 
Mengeš, bomo pri obnovi vseka-
kor upoštevali tudi to dejstvo.

5. Obvoznica Mengeš
Povečane aktivnosti v zvezi z 
izgradnjo obvoznice (skladno z 
državnim lokacijskim načrtom) so 
se pričele v letih 2006 in 2007. 
Projekt vodi DARS. Trenutno je 
projekt v fazi projektiranja, na te-
renu se že izvajajo parcelacije, ki 
bodo podlaga za odkupe zemljišč. 
Občina se bo na podlagi posebne 
pogodbe zavezala za sodelovanje 
pri gradnji, financiranju in spre-
jemu posameznih cest in naprav 
v upravljanje. Glede na Predlog 
Letnega plana razvoja in obna-
vljanja cest za leto 2008  naj bi 
bilo namenjeno za gradnjo glavne  
ceste  Želodnik Vodice na odseku  
Želodnik Mengeš z obvoznico 
Mengeš namenjeno 7,1 milijona 
evrov (letos 2,08 milijona evrov). 
Na podlagi tega lahko pričakujemo 
začetek gradnje v letu 2008.

6. Telovadnica pri OŠ Mengeš
Povečanje telovadnice pri OŠ 
Mengeš, ki naj bi bila namenjena 
tudi drugim namenom (športna 
društva, rekreacija, druge pri-
reditve), je v Načrtu razvojnih 
programov uvrščeno v leti 2009 
in 2010. Predhodno smo se lotili 
priprave investicije, ki jo namera-
vamo prijaviti na razpis ministrstva 
za šolstvo in šport (objava se 
pričakuje v teh dneh). Na podlagi 
potreb po šolskem prostoru bo 

pripravljena zasnova telovadnice in 
potrebna investicijska dokumenta-
cija.  Župan bo imenoval skupino 
za spremljanje  priprave in izvedbe 
projekta, kjer bo vključil tako stro-
kovno in športno javnost. 
K projektu spada tudi ureditev zu-
nanjih površin z idejno zamišljeno 
povezavo območja šole s Sloven-
sko cesto (objekt KARO).
Občina je že pripravila Pregled 
šolskega prostora, kjer je bila 
pripravljena analiza prostorske 
problematike celotne OŠ. Zato 
nameravamo pred III. fazo statične 
sanacije (2008) pripraviti projekt 
preureditev v celi OŠ. Ta projekt 
bomo predvidoma tudi prijavili na 
prej omenjeni razpis.

7. Krvavški vodooskrbni 
 sistem
Občina Mengeš sodeluje v projek-
tu GORKI. To je projekt razvojne 
agencije Gorenjske in občin s tega 
področja z namenom pridobitve 
nepovratnih sredstev kohezijskega 
sklada za področje vodooskrbe 
in odvajanja in čiščenja odpadnih 
voda (za obnovo primarnih vo-
dov in naprav). Občina Mengeš 
sodeluje v tem projektu samo 
kot delni uporabnik krvavškega 
vodovodnega sistema. Projekt je 
v fazi priprave projektnih rešitev 
in investicijske dokumentacije in 
bo služil kot priprava na vlogo za 
sredstva. Kaj več bo o nadaljnjih 
postopkih znano jeseni.

8. Območje starega Traka 
 in Ete   
Lastnik območja je Mercator d.d., 
ki si prizadeva, da bi območju dal 
vsebino, ki bi bila v korist tako 
njemu kot tudi kraju.

9.  Problematika varstva 
 predšolskih otrok
Občina se intenzivno ukvarja tudi s 
problematiko premajhnih kapacitet 
vrtcev v Mengšu. Na komisiji za 
obravnavo vlog za sprejem otrok v 
vrtce, ki je bila v začetku meseca 
maja, je bilo odbitih 50 otrok, ki 
živijo v Mengšu. 

10. Črne točke v Mengšu 
 - Berlot
 - Eta

11. Varna pot v šolo
Zaradi vse večjega prometa po 
Šolski ulici in posredno tudi pove-
čane ogroženosti pešcev – otrok, 

ki hodijo v šolo po tej ulici, je Ob-
čina Mengeš začela z aktivnostmi, 
da naredi to pot čim bolj varno.
Druga pot – mimo Zajčeve vile se 
urejuje.

12. Cona M-28
Področje je potrebno komunalno 
opremiti. Občina Mengeš je na-
ročila Program opremljanja tega 
zemljišča. Občinski svet  Občine 
Mengeš je sprejel sklep, na pod-
lagi katerega je možno začeti z 
aktivnostmi na tem področju. Ko-
munalno infrastrukturo bodo zgra-
dili investitorji, ki bodo potem to 
infrastrukturo predali v upravljanje 
Občini Mengeš.

13. Problematika komunalnih 
odpadkov

V letu 2007 je našo, prav tako 
kot tudi ostale sosednje obči-
ne, Komunalno podjetje Prodnik 
seznanilo z aktualnimi težavami 
deponiranja komunalnih odpadkov 
v prihodnjih letih, ker se zapira 
deponija Dob. Vodstvo Prodnika 
se dogovarja za deponiranje na 
drugih lokacijah, kar pa bo znatno 
podražilo stroške odvoza in depo-
niranja za gospodinjstva in podjetja 
v Občini Mengeš in sosednjih ob-
činah. Župani so se na to temo 
že pogovarjali, žal pa še ni znana 
optimalna rešitev, ker bo ključno 
besedo pri tem imelo Ministrstvo 
za okolje in prostor.

14. Plinifikacija
Občina Mengeš je v letu 2002 
podpisala pogodbo za koncesijo s 
podjetjem Petrol. Zaradi nekaterih 
težav v preteklosti se je izgradnja 
plinovodnega omrežja odvijala 
počasneje, kot je bilo pričakovati. 
V teh letih se je spremenil tudi 
energetski zakon in bo v prihodnje 
potrebno spremeniti tudi koncesij-
sko pogodbo, skladno z veljavno 
zakonodajo. Župan Občine Men-
geš se zavzema, da bi Petrol po 
svojih zmožnostih čimprej zgradil 
plinovodno omrežje in ponudil 
Mengšanom možnost ogrevanja s 
plinom. Mengšani pa se bodo sami 
odločili,  katero vrsto ogrevanja 
bodo uporabljali.

15. Ureditev sejne sobe
Za potrebe izvedbe sej občinske-
ga sveta v prostorih občine se je 
delno preuredila poročna soba, ki 
je sedaj tudi sejna soba. 

DEJAVNOSTI V UPRAVI OBČINE MENGEŠ
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Bronasto priznanje
Fotograf Vido Repanšek je ves čas svo-
jega delovanja v današnji Občini Mengeš 
izvrsten kronist kraja, dogodkov, skupin, 
društev in ljudi, ves ta čas pa je zvesto bele-
žil vse spremembe, zato je njegov prispevek 
pri ohranjanju podobe Mengša izreden.

Vse od leta 1983 do danes je zvest kraju, 
saj želi biti tesno povezan z občino in ljud-
mi. S svojim plodovitim delom in izredno 
zavzetostjo ter občutkom za kakovostno 
fotografijo čuti pripadnost občini in ljudem, 
skupinam, društvom in drugim organizaci-
jam, s katerimi sodeluje. 

Bronasto priznanje
Kulturno društvo Mihaelov sejem je bilo 
ustanovljeno pred 15 leti iz treh društve-
nih dejavnosti, ki so v Mengšu začele z 
organizacijo sejmarjenja, tradicije, ki je v 
Mengšu zamrla v poznih 60 letih prejšnjega 
stoletja. Godba Mengeš, Gasilsko društvo 

in Turistično društvo so v skupni povezavi 
pripravili prvi sejem v letu 1992, ki ga kot 
ustanovljeno društvo Mihaelov sejem orga-
nizira vse do današnjih dni. 
Poleg sejmarske dejavnosti v društvu 
delujeta še sekcija pritrkovalcev in Harmo-
nikarski orkester.

Srebrno priznanje
Primož Kosec je že 31 let član mengeške 
godbe. Je odličen klarinetist, komponist in 
aranžer narodne zabavne glasbe kot tudi 
skladb za pihalne orkestre. Kot komponist 
je napisal himno za Nogometni klub Men-
geš, fanfare za otvoritev Mihaelovega sejma 
in Trdinovega sejma.

G. Kosec je že 10 let kapelnik Mengeške 
godbe. Poleg g. Liparja je drugi Mengšan, 
ki je prevzel kapelniško taktirko. Pri godbi 
pa Primož ni samo kapelnik, temveč je tudi 
odličen arhivar. Notni arhiv, katerega je 
uredil, je za zgled drugim godbam.
S svojo izredno glasbeno sposobnostjo pri 
nastopih godbe vključuje tudi razne pevske 
in folklorne skupine ter ansamble iz Mengša 
in drugod. 
G. Primož Kosec se je kot 11-letni deček, 
ko je nastopil z blok flavto priključil glasbe-
nemu, kulturnemu družabnemu življenju v 
Mengšu in to dejavnost izvršuje še danes.

Srebrno priznanje
Srečko Hribar se je že kmalu vključil v delo 
na lokalni ravni, tako v turistično -olepše-
valnem kot promocijsko – organizacijskem 
smislu. Po letu 1990 je bil pobudnik za 
identifikacijo in izpeljavo procesa za ne-
sporno dognanje pomena mengeškega 
grba. Sodeloval je tudi pri nastajanju knjige 

Mengeš in Trzin skozi čas. Vseskozi pa je 
bila njegova skrb varen promet po Občini 
Mengeš, vseskozi je bil član in predsednik 
občinskega Sveta za preventivo in vzgojo 
v cestnem prometu. Pod njegovim vod-
stvom je bilo delo zelo strokovno, tehtno 
in zavzeto. Zadnjih 10 let je bil zelo vesten 
in vešč pooblaščenec Občine Mengeš za 
sklepanje zakonskih zvez na Upravni enoti 
Domžale. 

Za vse našteto si kot ugleden Mengšan, 
inovator, vedno pripravljen delovati v korist 
lokalne skupnosti, zasluži občinsko pri-
znanje.

Zlato priznanje
Janez Per je danes glasbeni ambasador 
poznan širom Slovenije in v Evropi. S svojim 
baritonom sodi med vrhunske baritoniste.  
Skozi njegov instrument je poznana Slove-
nija in Mengeš.
Per je od svojega 15 leta aktiven član 
Mengeške godbe in član Prostovoljnega 
gasilskega društva Mengeš.

PRIZNANJA OB OBČINSKEM PRAZNIKU
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Janez Per pa ni samo glasbenik, je tudi 
politik. V samostojni Sloveniji je bil zelo 
aktiven član Skupščine Občine Domžale, 
predsednik Krajevne skupnosti Mengeš, 
pozneje pa prvi župan novoustanovljene 
Občine Mengeš. Njegovo vodenje in delo 
je bilo vidno na vsakem koraku, saj je v 
njegovem mandatu bilo narejenega veliko 
v prid Mengša. Bil je poslanec Državnega 
zbora, kjer je bil aktivni zagovornik novo-
ustanovljenih občin. Per je ustanovni član 
KD Mihaelov sejem, katerega član Izvršil-
nega odbora je še danes. Bil je idejni vodja 
Festivala koračnic.
Še bi lahko naštevali njegove aktivnosti 
doma in posvetu. Za svoje delo si zasluži 
zlato priznanje Občine Mengeš.  

Zlato priznanje
Roman Maligoj je bil rojen leta 1923 v 
takratnem Velikem Mengšu.  Zaradi očetove 
službe se je skupaj s starši selil v Vodice, 
Medvode in Ljubljano. Tik pred maturo so 
ga leta 1941 v raciji zajeli italijanski okupa-
torji. Interniran je bil najprej v Gonars, nato 
pa še v nemško taborišče Zeltweg, kjer je 
dočakal osvoboditev in se leta 1945 vrnil v 
Ljubljano. Še isto leto je opravil diplomo za 
učitelja. Z dekretom Ministrstva za šolstvo 
in prosveto je bil poslan na delovno mesto 
učitelja v vas blizu Metilke v Beli krajini. Tako 
se je začelo njegovo učiteljsko poslanstvo. 
Pedagoški poklic je z veseljem opravljal.

Maligoj je bil pedagoški delavec z dušo. 
Učence je imel rad in jih veliko naučil. 
Zaradi predanosti delu ni bilo naključje, 
da je bil leta 1966 imenovan za ravnatelja 
Osnovne šole v Mengšu. Vodil jo je z  vsem 
entuziazmom in zavzetostjo, prizadeval si 
je, da je bila šola tudi del bogate kulturne, 
športne in druge ustvarjalnosti v kraju. 

Skupaj z drugimi je zaslužen, da je bila leta 
1973 zgrajena nova, moderna šola, v kateri 
so imeli učenci neprimerno boljše pogoje 
za sodelovanje v različnih krožkih, društvih 
in zadrugah.
Poleg požrtvovalnega dela v šoli  je deloval 
tudi v organizacijah in društvih ter različnih 
odborih in komisijah.
Menimo, da si Roman Maligoj za svoje 
dolgoletno prizadevno in odgovorno delo  
zasluži zlato priznanje. 
Ker mu  za časa njegovega življenja nismo 
izkazali ustreznega priznanja in zahvale, 
je prav, da to napako posthumno popra-
vimo.

TRDINOVO PRIZNANJE
Miha Kosec prejme Trdino nagrado za 
izjemno delovanje v društvu. Miha je v 
Mengšu poleg osnovne šole  z odliko zaklju-
čil nižjo glasbeno šolo - klarinet. Vseskozi 
je kazal svoj izredni glasbeni talent, kar je 
dokazal leta 2004 na tekmovanju mladih 
glasbenikov Republike Slovenije, kjer je 
dobil zlato priznanje in posebno nagrado 
Društva slovenskih skladateljev za najbolj-
šo izvedbo skladbe slovenskega avtorja.  
Sedaj obiskuje 3. letnik srednje glasbene 
in baletne šole v Ljubljani.

Član Mengeške godbe je postal leta 2003, 
kjer godbeniki občudujejo njegov napre-
dek. Poleg napornega šolanja si vzame 
čas za vaje in nastope. Večkrat sodeluje kot 
solist. Nazadnje na novoletnem koncertu, 
na katerem je virtuozno odigral Puccinijev 
koncert za klarinet in orkester. 
Letos se je ponovno udeležil tekmovanja 
mladih glasbenikov, kjer je znova dosegel 
zlato priznanje, in dokazal, da sodi med 
najboljše mlade klarinetiste v državi.

SLAVNOSTNA SEJA
V počastitev občinskega praznika je v torek, 
29. maja 2007, v Kulturnem domu potekala 
slavnostna seja Občinskega sveta Občine 
Mengeš. Literarni vložki iz Trdinovega dela 
»Moje življenje« in nastopajoči, so pripravili 
pravo praznično vzdušje. Po kulturnem pro-
gramu sta župan Franc Jerič in predsednik 
odbora za podeljevanje priznanj Branko 
Lipar podelila občinska priznanja za priza-
devno delo in prispevek občini Mengeš. 
Posebej velja pohvaliti še udeležbo županov 
sosednjih občin, ki so se po končani prire-
ditvi udeležili tudi banketa v preddverju. 

Slavnostni govornik Janez Per

Moški pevski zbor Zvon

Mešani pevski zbor Svoboda
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V soboto 19. maja, je pri 
mengeški lovski koči v okviru 
občinskega praznika poteka-
la slikarska kolonija, ki jo je 
organiziralo Likovno društvo 
Mengeš. Razlog srečanja 
je bila humanitarna pomoč 
Šolskemu skladu OŠ Mengeš 
oz. podpora dejavnostim, ki 
jih sklad izvaja. Kot posledica 
tega pa je bila 29. maja še 
prodajna razstava del, nare-
jenih na omenjeni slikarski 
koloniji.    

Udeleženci kolonije, ta dan se 
jih je zbralo prek 20, so bili člani 
tako domačega kot tudi ostalih 
društev iz okoliških krajev, ki so 
se vabilu Mengšanov z veseljem 
odzvali, saj z njimi v humanitar-
nih akcijah redno sodelujejo. 
Skupaj namreč vsako leto iz-

vedejo vsaj eno akcijo; letos so 
tako npr. pomagali že šolskemu 
skladu iz Moravč. Na kakšen 
način pa takšna dobrodelnost 
sploh poteka? Udeleženci kolo-
nije v sproščenem okolju skozi 
ves dan z raznimi slikarskimi 
tehnikami slikajo in ustvarjajo 
različne motive, končana dela 
nato razstavijo, sredstva od 
prodaje izdelkov pa podarijo po-
moči potrebnim. Na enak način 
so tokrat, kot rečeno, pomagali 
mengeškemu šolskemu skladu, 
ki je vsake pomoči še kako 
vesel. Kolonija se je pričela 
že ob 10. uri zjutraj pri lovski 
koči, ki so jo lovci umetnikom 
seveda prijazno odstopili. Pred 
samim začetkom slikanja je bilo 
najprej potrebno pripraviti vse 
slikarske pripomočke in barvni 
material, ki sta ga sponzorirala 

DOBRODELNA LIKOVNA KOLONIJA IN RAZSTAVA

Helios in Jub. Med ustvarjanjem 
so udeležencem delali družbo 
številni obiskovalci, med drugim 
tudi župan, podžupana in pred-
sednik sklada. Seveda pa se je 
bilo med ustvarjenjem potrebno 
tudi okrepčati, za kar so poskr-
beli čevapčiči. Zaradi pestrosti 
dogajanja je dan hitro minil, 
udeleženci pa so se strinjali, da 
je kolonija uspela, kar dokazuje 
tudi 36 narejenih slik.
Prodajno razstavo svojih iz-
delkov so likovniki v Kulturnem 
domu Mengeš pripravili ravno 
na dan občinskega praznika. 
Po končani uvodni glasbi citer 
izpod rok Žive Pečenko so 
v »uradnem« delu razstave 
vse prisotne nagovorili pred-
stavnica Likovnega društva 
Mengeš Dora Blejec, ki je po-

zdravila pozitiven odziv drugih 
društev, župan Franc Jerič ter 
predsednik šolskega sklada 
Bogo Ropotar. Slednja sta se 
za izkazano samoiniciativno 
humanitarnost lepo zahvalila 
avtorjem slik, likovnim društvom 
ter seveda vsem kupcem. Pred-
sednik sklada pa je še zagotovil, 
da bo šel denar resnično v roke 
tistim, ki pomoč potrebujejo. Vsi 
prisotni, ki jih ni bilo malo, so bili 
nad razstavo navdušeni, saj je 
bilo kmalu prodanih 15 slik, do 
danes pa so jih prodali 17. Vsi 
zainteresirani si lahko ostale 
slike ogledate in kupite v OŠ 
Mengeš, prav tako pa bo kmalu 
pripravljena tudi zgibanka vseh 
še preostalih del. 

Urban Ropotar

TABORNIŠKE NOVICE
Zdravo! V počastitev praznika občine Men-
geš smo organizirali Golažijado. Udeležilo 
se je je 6 ekip in vsaka je skuhala golaž po 
svojem skrivnem receptu. Da pa nam med 
kuhanjem ni bilo dolgčas, smo tekmovali 
še v streljanju z lokom, metanju podkev, 
sestavljanju puzlov. Vreme nas je vsake 
toliko časa pregnalo pod šotor, vendar to ni 
vplivalo na dobro voljo in okusnost golažev 
prav tako ne. Ocenjevanja le teh se je ude-
ležil sam župan Franc Jerič. Za najboljšega 
je bil izbran golaž mengeških gasilcev, ki pa 
so zmagali tudi v skupnem seštevku z že 
prej omenjenimi igrami in so tako domov 

odnesli pokal s prve jubilejne golažijade. 
Glede na zadovoljstvo udeležencev se bo 
akcija naslednje leto zagotovo ponovila in 
upamo, postala tradicionalna. 
Z naravo k boljšemu človeku!

Propagandist Andrej



Mengšan - junij 2007 13

OB OBČINSKEM PRAZNIKU

V majski številki Mengšana 
smo najavili 11. festival ko-
račnic v izvedbi KD Mihaelov 
sejem in Javnega sklada Re-
publike Slovenije za kulturne 
dejavnosti. Festival se je delil 
na dva dela in sicer na tradici-
onalni in tekmovalni del, kjer 
so godbe igrale štiri skladbe 
in na izbor najboljše – naj slo-
venske koračnice 2007.

Pa se pomudimo najprej pri 
izboru slednje: pisci, aranžerji 
– šest se jih je prijavilo z novimi 
deli na ta razpis. Avtorji, pisci, 
so poslali dela skladno z raz-
pisnimi pogoji. Po predhodnem 
dogovoru z vodstvom orkestra 
Slovenske vojske, so člani orke-
stra skladbe preigrali v prostorih 
studia Helidon. Seveda je bila 
prisotna tudi strokovna komisija, 
ki jo je vodil prof. Tomaž Habe, 
člana pa sta bila mag. Igor Krivo-
kapič in mag. Jani Šalamon. Od 
članov KD Mihaelov sejem so 
izvajanju prisostovali Janez Per, 
Primož Kosec in Štefan Borin.
V glasovanju ob razvrstitvi so 
sodelovali tudi člani orkestra 

11. FESTIVAL KORAČNIC 2007 
slovenske vojske. In kakšna je 
bila razvrstitev prvih treh novih 
koračnic; prvo ocenjena je 
bila skladba avtorja Emila Z. 
Glavnika »FORZA FEŠTA« ki je 
dosegla 31 točk od možnih 40, 
drugo mesto je zasedla skladba 
Vinka Sitarja »KDO SO PA TO« 
- 29 točk, tretje pa skladba 
pisca Josipa Grgasoviča » POD 
GOLOVCEM«
Vsi avtorji so bili povabljeni tudi 
na zadnje predvajanje – izved-
bo 22. maja 2007 z orkestrom 
Slovenske vojske in oceno 
strokovne komisije. Na oceni je 
prof. Habe strokovno opredelil 
skladbe in povedal pomanjkljivo-
sti kot tudi pohvale posameznim 
skladbam, ki zadoščajo kriteri-
jem pisanja  koračnic.
Nagrajena naj koračnica 2007 
je bila predstavljena na festivalu 
v izvedbi Mengeške godbe in bo 
obvezna skladba na 12. festivalu 
slovenskih koračnic.
Če se vrnemo k prvemu delu 
festivala: v tekmovalnem delu 
je zaigralo šest godb in sicer 
Godba Domžale, Godba Sev-
nica, Pihalni orkester Bežigrad, 

Rudarska godba Hrastnik, Pi-
halni orkester Zarja Šoštanj 
in  Mengeška godba. Godbe 
so torej morale zaigrati štiri 
skladbe, od katerih je bila prva 
skladba nagrajena skladba iz 
leta 2006, druga skladba iz 
stare zakladnice koračnic, ki 
je bila nagrajena v letu 2006 
(Domžalska koračnica), tretja 
je bila skladba iz starih arhivov 
nastopajočih godb, četrta pa 
koračnica po lastni izbiri.
Nagrado za skladbo iz starih 
arhivov je dobila skladba »PO-
ZDRAV HRASTNIKU« v izvedbi 
Rudarske godbe Hrastnik. Ta 
skladba bo obvezna v tekmoval-
nem delu 12. festivala koračnic 
v letu 2008. Rudarska godba 
Hrastnik pa je dobila pokal in 
denarno nagrado festivala.
Na koncu prireditve in ocene 
tekmovalnega dela festivala, 
je predsednik komisije prof. 
Tomaž Habe posamezne god-
be razvrstil glede na igranje in 
izvedbo. V uvodu je naglasil 
izredno kakovost izvedb, ki so 
jih prikazali godbeniki, saj so 
orkestre, godbe ocenili od 9,2 

 Vseh šest godb, združenih pod eno taktirko.

Župan Franc Jerič in njegov 
sinko Nejc na prireditvi

točk do 9,9 točk od 10 možnih. 
Najvišjo oceno je dobila Menge-
ška godba, ki je ob vsej drugi 
kvaliteti izredno odstopala, tako 
v izvajanju, podajanju skladbe, 
polnosti zvoka in  dinamike. 
Lahko zapišemo: ZMAGALA JE 
SLAVNA MENGEŠKA GODBA 
POD VODSTVOM KAPELNIKA 
PRIMOŽA KOSCA! Godba je 
prejela v trajno last pokal Zveze 
slovenskih godb in denarno 
nagrado ob osvojitvi prvega 
mesta.
Naj omenimo še, da so men-
geški godbeniki sprejeli skupaj 
z organizatorji sklep, da drugo 
leto ne nastopajo v konkurenci 
in da dajo možnost tudi drugim 
godbam in festivalu nove di-
menzije.
Tako odločitev so sprejeli na 
podlagi predloga prof. Habeta 
in mu je avditorij glasno zaplo-
skal. S tem je dal še večjo težo 
delu, ki so ga opravili mengeški 
godbeniki na čelu s kapelnikom 
Primožem Koscem in predsed-
nikom Damjanom Budjo.
Na koncu pa ne smemo pozabiti 
tudi dveh članov KD Mihaelove-
ga sejma za uspešno izvedbo 
festivala. To sta predsednik 
Štefan Borin, ki je držal vse niti 
organizacije, in pobudnik festi-
vala Janez Per.
ČESTITAMO!

Urška Vahtar

Foto: Katarina Karlovšek
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V maju 2007 je bil odigran Klubski turnir 
mladih ob praznovanju praznika Občine 
Mengeš. Igrali so mladi člani Šahovskega 
društva Mengeš. Tekmovanje je potekalo 
po Bergerjevem sistemu, vsak igralec je 
igral z vsakim. Podeljene so bile zlata, 
srebrna in bronasta medalja.
Vrstni red:
1. Reven Jure  3 c.
2. Marinko Luka   3 c.
3. Sadar Gašper   3 c.

Prvi trije so bili popolnoma izenačeni, tako 
da so morale odločati za medalje tako 
imenovane zlate partije. Te igre so pa bile 
zelo dramatične.

Marsikdo poreče: »kaj pa pišeš, 
človek božji«! A žal drži eno in 
drugo iz gornjega naslova. Naj 
se pa najprej posvetim tistemu 
delu pisanja, ki opisuje dejavno-
sti, uspehe in delovne dosežke 
prepoznavnega športnega ko-
lektiva iz Mengša.
Spet je bil tu konec maja in z 
njim tudi praznik občine Men-
geš. V počastitev spomina na 
Janeza Trdino nekatera dru-
štva in športi klubi organizirajo 
številne prireditve.  Tudi člani 
Smučarsko skakalnega kluba 
niso izjema. Tokrat so se spet 
pokazali kot dobri organizatorji, 
pa tudi športni dosežki so bili 
fantastični.  Tekma sama pa je 
štela tudi za vsakoletni memo-

TRIM IZLET 
V soboto, 02. junija 2007 je Ko-
lesarsko društvo Mengeš v po-
astitev  praznika Ob ine Mengeš 

organiziralo Trim izlet s kolesi.
Kljub slabemu vremenu in številnim 
tekmovanjem, katerih se redno ude-
ležujejo lani KD Mengeš z licencami 
za Pokal Slovenije in za državno pr-
venstvo, se je zbralo 35 kolesarjev.
Po poti je tudi deževalo, vendar ob 
sre ni vrnitvi v Mengeš je posijalo 
sonce in skupaj smo se lahko pod 
šotorom okrep ali  in malo pokram-
ljali.

KD Mengeš

Na sporedu bo še klubski članski turnir. O 
tem več drugič.

Jakob Bokalič

ŠAHOVSKI KLUBSKI TURNIR MLADIH

MENGEŠKI SMUČARSKI SKAKALCI RAZPETI 
MED USPEHE IN KADROVSKO KRIZO

rial v spomin na ponesrečene, 
saj zaradi vremenskih razmer v 
minuli zimi ni bilo možno tekme 
speljati v običajnem terminu.
Tokrat so bili zmagovalci vsi. 
Tako kot vedno so svojo za-
gnanost pokazali vsi, ki so bili 
udeleženi pri organizaciji in 
vodenju tekme, pečat popol-
nemu uspehu pa so dali mladi 
tekmovalci in tekmovalke iz 
vse Slovenije. Še posebej so 
bili uspešni domači skakalci, 
ki so ob seštevku najboljših 
rezultatov po posameznih kate-
gorijah pobrali vse tri medalje, 
ki jih je prireditelj namenil za 
memorialno tekmo. Zmagoval-
ce in uvrščene med dobitnike 
pokalov so imeli domačini v 

vseh kategorijah. Po tem lahko 
sklepamo, da v klubu še vedno 
trdo in strokovno delajo.
Zdaj pa še k manj prijetni temi 
tega pisanja. Po več kot dese-
tletju uspešnega dela kluba se 
je očitno dosedanji prizadevni 
predsednik Brane Šuštar od-
ločil, da prepusti vodilno vlogo 
nekomu drugemu. Menim, da 
ima do te  odločitve vso pravico. 
Zato mu omogočimo dostojen 
umik z mesta predsednika 
kluba. Sam najbolje vem, kako 
je, ko ti prekipi in imaš vsega 
dovolj. Tako sem tudi sam pred 
leti odstopil s položaja tajnika v 
klubu. Sem pa šele takrat spo-
znal, da sem Šuletu naložil še 
dodatno breme, za kar imam 
zelo slabo vest. A ko ne gre 
več in ko zmanjka zagnanosti 
in volje, je najbolje, da rečeš: 
»dovolj je bilo«! Morda se bo 
kdo vprašal, čemu dajemo vse 
skupaj v javnost? Zato, ker bi v 
klubu radi poprosili za pomoč, 
vas Mengšane in okoličane. 
Morda se komu utrne ideja, 
kdo bi lahko zapolnil vrzel, ki bo 
nastala po Branetovem odhodu, 
pa tudi zame bo treba najti na-
domestilo. Škoda bi bilo, da 
po vseh športnih, delovnih in 
organizacijskih dosežkih delo 
v tako uspešnem klubu zamre. 

Veseli bomo vsake ideje ali po-
bude, saj bi bila nepopravljiva 
škoda, da zdaj, ko ima klub 
skoraj vse, to gre v »stečaj«. 
Verjamem, da nam boste tudi 
tokrat stali ob strani in nam 
pomagali po svojih najboljših 
močeh.  Prepričan sem, da nam 
bo s skupnimi močmi in interesi 
uspelo preseči trenutno nastali 
položaj. Čim prej bi radi sklicali 
redno in volilno skupščino, s 
tem pa uspešen kolektiv po-
peljali nazaj na pot stare slave. 
Zagotavljam, da se bomo še 
kdaj skupaj veselili športnih do-
sežkov tekmovalcev iz našega 
skupnega okolja. Zmagovalne 
stopničke na svetovnih prven-
stvih in olimpijskih igrah še 
vedno čakajo na velike junake. 
Zakaj to ne bi bil spet kdo iz 
naših mengeških vrst.

Foto in tekst: Jože Trplan
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ODPRTO PRVENSTVO 
MENGŠA V NAMIZNEM 
TENISU ZA REKREATIVCE
V soboto, 9. junija, je Športno društvo Par-
tizan Mengeš pripravilo že 16. odprti turnir 
v namiznem tenisu za rekreativce.
Žal tokrat udeležba ni bila najboljša, saj so 
bile istočasno obrtniške igre v Škofji Loki in 
nekateri naši člani so se udeležili tega tekmo-
vanja. Kljub temu so udeleženci tekmovanja 
prikazali zanimive in borbene igre.
Končni vrstni red:
1. mesto: Bojan Maselj
2. mesto: Franci Strnišnik
3. mesto: Željko Đurič

TEKMOVANJE 
V METANJU PODKEV OB 
OBČINSKEM PRAZNIKU
V sklopu občinskega praznika smo člani 
Športnega društva Loka organizirali manj-
ši turnir v počastitev občinskega praznika. 
Tekmovanje je odprl podžupan občine Aleš 
Janežič, kljub velikim obveznostim pa je med 
tekmovanjem prišel tudi župan Franc Jerič. 
Tekmovanje je potekalo pred brunarico  bali-
narjev v Mengšu. V spremenljivem vremenu je 
nastopalo 16 tekmovalcev in sicer posamezno 
kot tudi v dvojicah. Po zagrizenih dvobojih 
v obeh skupinah je na koncu slavil Ločan 
Šemso Avdič pred Marjanom Vrhovnikom in 
Alenom Vrhovnikom. V dvojicah pa sta pre-
senetljivo slavila Ferdo Bevk in Robert Levec 
pred Marjanom in Alenom Vrhovnikom, tretje 
mesto pa sta osvojila Šemso Avdič in Žiga 
Anžlovar. Kot vse kaže (sodeč po rezultatih), 
je Loka še vedno veliko pred Mengšani v tej 
disciplini, zato bodo le-ti potrebovali še veliko 
treningov, da nas dohitijo.  

NTS Edigs ŠD Partizana Mengeš je 2. in 
3. junija 2007 organiziral 16. državno 
prvenstvo v namiznem tenisu za kadete 
in kadetinje. Tekmovanje je potekalo v 
kategoriji posamezno, moške in žen-
ske dvojice ter mešane dvojice.

Na tekmovanju je nastopilo 135 tekmo-
valcev in tekmovalke iz 27. klubov iz vse 
Slovenije. Pokrovitelj tekmovanja je bila 
Občina Mengeš. Tekmovanje smo orga-
nizirali v Športni dvorani v Komendi. 
Vodstvo tekmovanja so sestavljali dolgo-
letni organizatorji tekmovanja Jože Mlakar 
in Tone Gostiša, mednarodni sodnik Janez 
Stibrič in delegat NTZS Miro Leskovec, 
zdravstvena služba medicinski sestri Na-
taša Skok in Fadela Dizdarevič in vodja 
redarske službe Brane Tomšič. Na tekmo-
vanju je sodilo osemnajst namiznoteniških 
sodnikov NTS Edigs pod vodstvom med-
narodnega sodnika Janeza Stibriča.

Ob odprtju tekmovanja je tudi tokrat so-
delovala Mengeška godba – veterani in 
plesna skupina hip hop Plesnega studia 
Gena iz Ljubljane.
Tekmovalce in udeležence tekmovanja je 
najprej pozdravil predsednik ŠD Partizan 

Mengeš Jože Mlakar, v imenu pokrovite-
lja Občine Mengeš je spregovoril župan 
Franc Jerič, ki je prvenstvo tudi odprl.
Tekmovanje je potekalo najprej v skupinah 
s štirimi igralci in igralkami, ki so igrali vsak 
z vsakim. Prvo in drugo uvrščeni sta se 
uvrstila v finalno skupino, nato so igrali na 
izpadanje do konca. V tekmovanju dvojic  
so tekmovalci igrali od začetka do konca 
na izpadanje. 
Tekmovanja so bila naslednji dan zaklju-
čena v vseh kategorijah od osmine finala 
naprej. Najboljšim smo podelili pokale in 
praktične nagrade.
Prvenstvo je odlično uspelo tako po orga-
nizacijski plati kakor tudi tekmovalno, saj 
so tekmovalci prikazali veliko znanja in 
borbenosti, kar krasi vsakega dobrega 
tekmovalca. Tudi naši domači tekmovalci 

so dosegli pričakovane 
rezultate, saj so bili med  
najmlajšimi in pred njimi 
je še lepa športna bo-
dočnost.
Zahvaljujemo se Občini 
Mengeš za pokrovitelj-
stvo in vsem darovalcem 
za finančna sredstva in 
darila, saj je njihov pri-
spevek pripomogel, da 
smo tekmovanje kvali-
tetno izpeljali, z zbranimi 
sredstvi pa smo lahko 
kupili še dve novi mizi za 
namizni tenis.

JOM

16. PRVENSTVO SLOVENIJE V NAMIZNEM 
TENISU ZA KADETE IN KADETINJE

Župan Franc Jerič odpira tekmovanje

Mengeška godba

Hip-hop
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V Avto moto društvu Mengeš se trudimo in 
skušamo opravičiti naše delovanje s tem, 
da podarimo kraju in krajanom Mengša, 
do sedaj vedno brezplačno dan šole varne 
vožnje s priznano šolo varne vožnje Braneta 
Küzmiča.
Ker se zavedamo, da je preventiva boljša kot 
kurativa, že tradicionalno organiziramo to šolo 
varne vožnje enkrat letno. 
Tudi letos smo 27. maja 2007 preživeli prijetno 
nedeljsko dopoldne na novem parkirišču pri ob-
čini Mengeš. S pomočjo izkušenih Küzmičevih 
inštruktorjev in članov Avto moto društvu Men-
geš, (kateri smo se za ta dogodek potrudili), se je 
lahko prav vsakdo nekaj novega naučil in pridobil 
koristno izkušnjo in na koncu tudi preizkusil svoje 
vozniške spretnosti. Z udeležbo smo tudi letos 
zadovoljni, saj se je šole varne vožnje udeležilo 
kar 65 krajanov in okoličanov. Čeprav dogodek 
ni bil tekmovalne narave, smo kljub temu za več-
jo motivacijo in v spomin prav vsakomur podelili 
priznanje za udeležbo, najspretnejšim prvim 

24. TURNIR ZA POKAL 
MENGŠA V ODBOJKI 
ZA ŽENSKE
V soboto, 9. junija, je ŠD Partizan 
Mengeš že štiriindvajsetič organizi-
ral tekmovanje v odbojki za ženske. 
Tekmovanje je bilo v telovadnici OŠ 
Mengeš.

Turnirja so se udeležile ekipe ŠD Pre-
serje, ŠD Duplica, ekipa Rožce in ŠD 
Partizan Mengeš. Ekipe so se pomerile 
vsaka z vsako. V razburljivih tekmah 
so bile najboljše članice ŠD Preserje, 
2. mesto je osvojila ekipa Rožce, 3. 
mesto ŠD Partizan Mengeš in 4. mesto 
ŠD Duplica. 
Tekmovanje je vodil Jože Mlakar, za-
pisnikarja pa sta bila Marjanca Lavrič 
in Tone Šuštar.

ŠOLA VARNE VOŽNJE Z BRANETOM KÜZMIČEM 
TRADICIONALNO SPET V MENGŠU

trem v moški in ženski kategoriji, pa je pripadal 
tudi pokal. 
Ker želimo tudi v prihodnje nadaljevati s takimi 
in podobnimi preventivnimi akcijami in s tem 
obogatiti dogajanje v Mengšu ter na tak način 
vsaj malo prispevati k večji varnosti v cestnem 
prometu, vas že sedaj vabimo, da se nam drugo 
leto spet pridružite.

Rezultati:
Moški:
 1. mesto Robert Vončina
 2. mesto Miha Javh 
 3. mesto Gorazd Meze
Ženske:
 1. mesto Mateja Meze
 2. mesto Jasna Osolnik
 3. mesto Maja Jakelj   
 3. mesto Romana Poljanšek

Srečno vožnjo!                                          
Predsednik AMD Mengeš

                             Renato Osolnik

Vse udeleženke in vodja tekmovanja 
Jože Mlakar

NOGOMETNI TURNIR DEČKOV
Turnir dečkov, starih do 8 let, 
ki je potekal v soboto, 2. junija 
2007 v Mengšu ob počastitvi  
občinskega praznika, je po-
stregel z atraktivnimi akcijami ob  
huronskem  navijanju  ponosnih  
staršev. Gostje iz Zagreba so  
pripeljali s seboj cel avtobus  
navijačev! Na turnirju je sodelo-
valo 8 ekip, med njimi tudi  ekipa  
JARUN iz Zagreba. Zagrebčani  
so osvojili turnir v Mengšu z  
zmago v finalu nad Radomljami. 
Tretje mesto je zasedla ekipa  
NK Brinje.
Nogometaši NK Mengo 28, 
ki  so nastopili v postavi: Žiga 
Jerše, Andraž Gabrilo, Jure 

Reven, Tim Šalja, Jan Kodela, 
Nejc Levec, Jure Obadič, Luka 
Marinko, Luka Maver, Gašper 
Sadar, Jure Topič,  Žan Koncilija, 
Jan Muc, Nejc Tomelj Bobnar, 
Blaž Lipar, Sebastjan Senica, Lan 
Falenti, Blaž Arh, so  osvojili 6. 
mesto. Mesto samo ne  pove nič. 
Je pa ekipa Menga 28 edina  na 
turnirju odščipnila  točko favoritom 
iz Zagreba!
Fantom  za  borbenost  in  všečno  
igro  »slamnik  dol«! Še  posebej 
si zasluži čestitke vratar Gašper 
Sadar, ki je spravljal napadalce 
nasprotnih ekip v bes, navijače 
Menga pa v delirij. Fantje, zaslužili 
ste si počitnice!

Zahvalil bi se občini Mengeš, ki je 
prispevala pokale (da smo mlade 
nogometaše nagradili), da fantje 
niso bili lačni, je poskrbela Perut-
nina Ptuj, zahvala tudi njim. Zahva-
lil bi se pa  tudi vsem staršem otrok 
in nogometnim fanatikom, ki so 

pri pripravi in izvedbi turnirja ka-
korkoli sodelovali! Hkrati vabim 
nove, bodoče nogometaše NK 
Mengo 28, l.2001 in starejše, 
da se nam pridružijo! Pokličite  
Aleša na tel: 041/864-364.

Aleš Dimec
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Teniški turnir v počastitev 
občinskega praznika 

ODPRTO PRVENSTVO 
MENGŠA 2007 
Teniška sekcija Mengeš je tudi letos v 
počastitev občinskega praznika orga-
nizirala teniški turnir Odprto prvenstvo 
Mengša. 
Udeležba je bila odlična, saj se je prijavilo 46 
tekmovalcev, ki so tekmovali v štirih katego-
rijah: otroci, ženske, moški od 41 do 50 let 
in moški nad 51. Turnir se je začel v petek 
popoldan, nadaljeval pa v soboto zjutraj. Do 
finala so tekmovalci igrali na devet dobljenih 
iger, v finalu pa je bilo za zmago treba osvojiti 
dva niza. Za prva tri mesta so bili podeljeni 
pokali, otroci pa so poleg tega dobili tudi 
praktično nagrado.
Oba dneva je bilo živahno in zabavno tako 
na, kot ob igriščih – spet smo navijali, pekli 
in se gostili ob dobrotah z žara, dodatno pa 
je za dobro razpoloženje poskrbela tudi glas-
ba izpod šotora na sosednjem parkirišču, v 
katerem so proslavljali  občinski praznik.

Rezultati:
Otroci: 1. mesto: Matic Tuma
 2. mesto: Tim Janežič
 3. mesto: Liza Mušič
 4. mesto: David Majcen
 5. mesto: Lan Falenti Koncilija

Ženske: 1. mesto: Nataša Falenti
 2. mesto: Katja Ažman

Moški (od 41 do 51 let):
 1. mesto: Sašo Macenovič
 2. mesto: Filip Vrhovnik
 3.-4. mesto: Leon Kramar
 3.-4. mesto: Matjaž Majcen

Moški (nad 51 let):
 1. mesto: Iztok Krivorotov
 2. mesto: Jerič Leo
 3.-4. mesto: Marjan Mušič
 3.-4. mesto: Janez Lopatič  

Za Teniško sekcijo Mengeš,

Teja Jenčič

Najboljši v kategoriji otroci

Teniška sekcija Mengeš je v soboto, 
9. junija 2007, organizirala turnir in 
piknik za udeležence teniške šole in 
njihove starše.
Zbrali smo se ob 10. uri in najprej malo 
pozajtrkovali. Otroci so se nato pogumno 
podali na igrišča zmagam naproti, starši 
pa so stiskali pesti ob igriščih. Tekmovalci 
so bili razdeljeni v tri kategorije glede na 
znanje, starost in čas treniranja: skupino 
»mini tenis« so sestavljali najmlajši, ki so 
svoje znanje pokazali z borbo na igrišču 
za mini tenis, tekmovalci skupine »B« 
so za zmago potrebovali šest dobljenih 
iger, v najmočnejši skupini »A« pa je bilo 
za zmago treba osvojiti devet dobljenih 
iger. Vsak je moral v svoji skupini odigrati 
tekmo z vsakim, seštevek vseh dobljenih 
iger pa je na koncu dal zmagovalca. 
Tekmovalci so turnir vzeli zelo resno in 
na igrišču dali vse od sebe. 

Ko smo zaključili s turnirjem, smo najprej 
podelili priznanja in praktične nagrade 
najboljšim, nato pa so se (bolj za zabavo 
kot zares) na igriščih v paru s svojimi otroki 
pomerili tudi starši. Med in po turnirju je 
ves čas dišalo z žara, tako da prav noben 
želodček ni ostal prazen.
Mladi tekmovalci so se res odrezali, tako 
da nam za prihodnost tenisa v Mengšu res 
ni treba skrbeti. Takšna tekmovalno-dru-
žabna srečanja pa še dodatno dvigujejo 

TURNIR IN PIKNIK ZA UDELEŽENCE 
TENIŠKE ŠOLE IN NJIHOVE STARŠE

motivacijo in interes mladih igralcev in 
njihovih najbližjih. Glede na udeležbo in 
odzive bomo dogodek drugo leto vse-
kakor ponovili. Morda srečanje postane 
celo tradicionalno. 

Rezultati:
Skupina »mini tenis«:
 1. mesto: Lan Falenti Koncilija
 2. mesto: Tina Banožič
 3. mesto: Živa Kopina, Ana Glavan
Skupina »A«:
 1. mesto: Tim Janežič
 2. mesto: Matic Tuma
 3. mesto: Liza Mušič
 4. mesto: David Majcen
Skupina »B«:
 1. mesto: Anja Rahne
 2. mesto: Janja Kovač
 3. mesto: Luka Kruljec
 4. mesto: Vid Maunaga

Za Teniško sekcijo Mengeš,

Teja Jenčič

Najboljši v skupini »Mini tenis« Najboljši v skupini »A«

Najboljši v skupini »B«
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MENGEŠ IN OKOLJE

Prihod novega obdobja: ne 
pozabljamo na povezanost 
tehnologij in človeka…
Mag. Igor Boševski je mlad 
strokovnjak, danes na po-
ložaju izvršnega direktorja 
Proizvodnje farmacevtskih 
učinkovin Leka Mengeš. Z 
njegovim delom so povezane 
mnoge, danes že končane pa 
tudi zdaj že začete gradnje in 
tehnologije, ki jih farmacevt-
ska družba Lek (novi član 
skupine Sandoz) udejanja 
na mengeški lokaciji in po-
menijo najsodobnejši po-
seg v aktualna raziskovanja 
farmacevtskih učinkovin v 
svetu.

Za mengeško proizvodnjo 
mag. Igor Boševski rad 
pove:
»Lahko rečem, da smo tehno-
loško pomembni,  ko nismo pa  
veliki; smo pa vsekakor aktualni 
in na dobrih poteh! Pri tem ne 
zanemarjamo ničesar, skušamo 
prisluhniti najpoprej ekološkim 
pa tudi drugim interesom ljudi 
in okolja v katerem delujemo in 
kamor smo postavljeni!«
Velik pobornik za ekologi-
jo…

Takole še zagotavlja mag. 
Boševski:
»Skrb za ekološka prizadevanja 
je ena prednostnih nalog in 
stalnica našega dela. Vedno, pri 
vseh projektih, novih rešitvah, 
rekonstrukcijah, kakorkoli že, 
so ekološki, okoljski naravovar-
stveni oziri vedno enakovreden 
del vseh aspektov novih investi-
cij: tako poslovnih, tehnoloških 
in drugih. Reči smemo in to vam 
zagotavljam, da je ekološko, 
okoljsko delovanje imperativ 
Novartisa, ki je prepoznano 
mednarodno podjetje tudi za-
radi svojega odgovornega okolj-
skega delovanja.«
Tako seveda tudi v Mengšu 
nadaljujemo delo na nadalj-
nem zmanjševanju emisij vseh 
vrst, vedno več pa v zadnjem 
času namenjamo pozornosti 
upravljanju z energijo oziroma 

z povečevanjem energetske 
učinkovitosti.

V vse projekte je vgrajena 
maksimalna skrb za okolje 
in varovanje ljudi in kakovosti 
njihovega življenja…
Prav tej nalogi namenjamo 
največ pozornosti, saj če gle-
damo z vidika razvoja v zadnjih 
nekaj letih - katere investicije 
in katere nove projekte smo 
odpirali v Mengšu - vidimo, da 
v Mengeš prihajajo, tu pa jih še 
razvijamo, sodobne, zahtevne 
visoke tehnologije. Te tehnolo-
gije zahtevajo predvsem veliko 
znanja, kompetentnosti, eks-
pertiz, za kar so potrebni visoko 
usposobljeni strokovnjaki. To pa 
nikakor niso tehnologije, ki bi jih 
- če smem tako reči - razviti svet 
odrival kot okoljsko sporne.
Te nove tehnologije na vsak na-
čin udejanjamo tako, da okolja 
ne obremenjujemo, saj je oce-
na vplivov na okolje tako ali tako 
prvi korak na poti začetka nove 
investicije in obenem obvezni 
pogoj pri pridobivanju gradbe-
nega in drugih dovoljenj.

Skrb za lokalno okolje je po-
sledica odločitve: vse bomo 
z Mengšani delali z roko v 
roki…
Res je, da vse skušamo početi 
z roko v roki z lokalnim okoljem! 
To naše ravnanje je tako, da mu 
lahko rečemo, da gre za  mak-
simalno družbeno odgovoren 
način. Na eni strani  lokalno 
skupnost seveda obveščamo o 
dogajanju pri nas, kako napre-
dujemo, kaj se pri nas dogaja in 
podobno. V takih prizadevanjih 
skušamo lokalno skupnost tudi 
vključevati v naše aktivnosti, 

mi pa tudi skušamo sodelovati 
pri njihovih projektih, ki so si 
jih oni zastavili. Ta soodvisnost 
in povezanost se mi zdita zelo 
pomembni, saj sta lahko temelj 
zaupanja enih in drugih in po-
menita dober obet za to, da 
bomo v Leku laže uresničili 
naše zamisli, lažja pa bo tudi pot 
do uresničenja zamisli Mengša-
nov oz. njihove občine.

Za boljšo kakovost življe-
nja…
Ne morete si misliti, kako malo 
je včasih potrebno, da se dose-
že boljša kakovost življenja. Da 
bi bila Mengšanom omogoče-
na, sodelujemo v mnogih pro-
jektih, nekatere pa še načrtuje-
mo. Potrebe ljudi, Mengšanov 
okoli nas, doživljamo kot svoje 
lastne potrebe. Zato skušamo 
po svojih močeh in v okviru mož-
nosti, ki jih imamo, prispevati k 
projektom lokalne skupnosti v 
naši bližini. Šlo je že za skupno 
urejanje vodovoda Mengeš, 
pomoč skakalnemu društvu, 
urejanju vodotokov, sodelovali 
smo s šolo, kjer se osnovno-
šolci v naši tovarni ob pomoči 
naših strokovnjakov seznanjajo 
s kemijo in drugimi vedami in 
znanostmi in podobno.

Tudi za prihodnje velja: pro-
bleme bomo urejali  sku-
paj…
Ob tem skušamo skozi lokalne 
medije informirati ljudi, kako 
se razvijamo, prirejamo dneve 
odprtih vrat in podobno. Vse 
to in še kaj, o čemer pa nisva 
govorila, nas povezuje in  na 
nek način spravlja v kar tesno  
povezanost. Gre za nekakšno 
prijazno sobivanje poslovnega 
subjekta  z lokalno skupnostjo. 
V tej povezanosti dobivamo 
oboji, gre za sinergijo, ki  je 
dobra podlaga tudi za čase, 
ki so pred nami in nas bodo s 
svojimi problemi gotovo spet 
obremenili. V omenjeni pove-
zanosti bomo tudi prihajajoče  
probleme, (v to sem prepričan), 
tako kot v preteklosti, tudi v pri-
hodnje udejanjali v obojestran-
sko korist.

Matjaž Brojan

NAŠ POGOVOR

Mag. Igor Boševski

DRUŠTVO 
UPOKOJENCEV 
MENGEŠ 
Društvo upokojencev 
Mengeš je imelo 24. mar-
ca 2007 v avli Osnovne 
šole Mengeš svoj redni 
letni občni zbor. V aprilski 
številki Mengšana smo lo-
čeno predstavili delovanje 
sekcij društva; kolesarske 
sekcije, balinarske sek-
cije, ženske rekreacijske 
skupine, avtobusne izlete. 
Pri pregledovanju prispev-
ka sem izpustila pohodni-
ško sekcijo, čeprav sem 
jih tudi sama že večkrat 
srečala. Vsem prizadetim 
se opravičujem in jih še 
naprej želim lahek korak. 

Pohodniška 
sekcija 

Pohodniška sekcija je bila 
v letu 2006 zelo aktivna. 
Opravili smo 33 pohodov 
s povprečno udeležbo 10 
udeležencev. Pohodi so bili, 
glede na nadmorsko višino 
do 1000 m, in sicer smo 
organizirali sedem pohodov, 
od 1000 do 2000 m smo 
prehodili dvajset pohodov in 
nad 2000 m smo uspešno 
opravili šest pohodov. Naši 
pohodi so bili opravljeni 
pretežno v sredogorje s 
povprečno šest urno hojo. 
Prevoze opravljamo pre-
težno s svojimi osebnimi 
vozili, nekaj daljših pohodov 
pa z manjšim avtobusom. 
Vsi pohodniki si zaslužijo 
vso pohvalo za prizadevno 
udeležbo na pohodih, še 
posebno pa Minka Colnar 
in Tončka Jagodic za pomoč 
pri vodenju pohodov. Lep 
pozdrav!

Vodja sekcije: 

Janežič Alojz



Mengšan - junij 2007 19

POLITIKA

Naj tokratni članek začnem 
na koncu, in sicer z zahvalo 
urednici, ki mi je omogočila 
deljenje mojih pogledov na 
lokalno demokracijo z vse-
mi bralci Mengšana. Čeprav 
tema verjetno ni obče za-
nimiva, je pa zagotovo po-
membna za vse nas, zato gre 
na tem mestu zahvala seveda 
tudi vam, bralcem. Upam, 
da ste izvedeli kaj novega in 
koristnega za vaše bodoče 
demokratično delovanje 
znotraj naše skupnosti. No, 
pa se za konec posvetimo 
še lokalnim volitvam v naši 
občini, kjer je bila volilna 
udeležba 61,4% v prvem oz. 
59% v drugem krogu.

KANDIDATI
Volivci in volivke smo 22. ok-
tobra lani v občini Mengeš 
izbirali med desetimi strankami 
in listami, ki so kandidirali za ob-
činski svet,  ter štirimi kandidati 
za županski stol. Za 19 mest v 
občinskem svetu je tekmovalo 
118 kandidatov oz. šest par-
lamentarnih strank (SDS-19, 
NSi, DeSUS, SLS, LDS in SD), 
ena neparlamentarna (SMS) 
ter tri nestrankarske liste (Za 
občino Mengeš in njen razvoj, 
Mengšani za Mengeš, Za čisto 
pitno vodo). Za mesto župana 
pa so svoje kandidate predlagali 
Lista za občino Mengeš in njen 
razvoj (LOMNR), SLS, LDS in 
SDS. Razmerje med ženskami 
in moškimi je bilo skoraj 1:2 
(40: 78), medtem  ko kandi-
datke za župana ni bilo. Največ 
kandidatk (9) sta imeli SDS in 
LOM, sledila jima je SLS (8), 
ostale (ne)strankarske liste pa 
so imele 5 in manj kandidatk. 
Povprečna starost slednjih je 
bila 40 let, kandidatov 48,5 let, 
skupna starost vseh kandidatov 
za občinski svet pa 45,6 let.  
Programske usmeritve posa-
meznih (ne)strankarskih kandi-
datnih list za občinski svet ter 
tudi za župana so temeljile na 

bolj ali manj podobnih temah, 
kot so kanalizacija, oskrba s 
pitno in čisto vodo, plinifikacija, 
izgradnja telovadnice/športne 
dvorane in obvoznice (pro-
metna ureditev), skrb za mlade 
(izobraževanje, zaposlitev, na-
stanitev) in starejše, za kulturo, 
zdravje ter šport, ipd. Seveda 
so bile teme različno (prioritet-
no) rangirane oz. vrednotene 
na »agendi« kandidatov, vendar 
pa posamezna odstopanja niso 
bila (pre)velika. Vsi so namreč 
poudarjali razvoj posameznih 
področij in s tem boljšo ter 
kvalitetnejšo prihodnost vseh 
družbenih skupin. Takšno pro-
gramsko homogenost kandida-
tov je bilo za pričakovati, saj so 
to področja, ki so pomembna 
za življenje občanov v občini 
21. stoletja. V programskem 
kontekstu so se tako strankarski 
kot nestrankarski kandidati dr-
žali sodobnega strankarskega 
načela »polovi vse«. To pomeni, 
da kandidati  ne nagovarjajo 
več svoje tradicionalne volilne 
baze, temveč vse volivce, saj 
tradicionalna baza ni več tako 
jasno izražena oz. je vedno bolj 
nedisciplinirana (o tem več v 
prejšnjih številkah). Volivci smo 
tako izbirali med programsko 
podobnimi in ne med različnimi 
(ne)strankarskimi listami.
                

REZULTATI
V prejšnji številki smo ugotovili, 
da so na lokalnih volitvah vsi 
zmagovalci oz. je poražencev 
bore malo (pač odvisno od vidi-
ka gledanja). Poleg tega pa je, 
glede na politično moč, težko 
reči ali je pomembnejši župan-
ski stol ali pa število mandatov 
v občinskih svetih. Kakorkoli 
že, največji delež glasov je na 
volitvah v občinski svet prejela 
LDS (24,3 %), najmanj pa De-
SUS (2,3). Kljub zmagi je LDS 
dobila enako število mandatov 
(5) kot SDS, ki je bila druga naj-
močnejša stranka (22,5%). Štiri 
mandate (18,3%) si je priborila 

LOMNR, z dvema ji sledita 
dokaj izenačeni NSi (8,2%) in 
SLS (8,4%), en mandat pa si 
je s 7,2% zagotovila SD. Ostali 
nestrankarski listi (Mengšani in 
Čista voda) sta bili s slabimi 3% 
za pribl. 80 glasov prekratki za 
vstop v občinski svet. Na voliš-
čih Topole, Semesadike, Glas-
bena šola 2 in Brunarica Loka 
je bila najuspešnejša SDS, 
LDS pa je bila najuspešnejša 
na predčasnih volitvah ter vo-
lišču Vrtec Sonček, Glasbena 
šola 1, Kulturni dom in Dom 
počitka. Na Dobenem je naj-
večji delež glasov dobila SLS. 
Razmerje med izvoljenimi kan-
didatkami in kandidati je še bolj 
na strani moškega spola kot na 
samih kandidatnih listah, saj v 
občinskem svetu sedi 5 svetnic 
ter 14 svetnikov (skoraj 1:3). 
Takšen rezultat je za občanke, 
pri aktivnejšem vključevanju v 
politično življenje občine Men-
geš v prihodnje, vse prej kot 
spodbuden.     
Na volitvah za župana je bila 
občina Mengeš ena izmed 72 
slovenskih občin, kjer je bil 
potreben tudi drugi krog, v ka-
terem sta se pomerila kandidata 
LOMNR-a (36,4% v prvem kro-
gu) in SDS-a (31,4%). V prvem 
krogu sta jima družbo delala 
še kandidata SLS-a (8,9%) in 
LDS-a (23,3%). Večino glasov 
(26,1%) izpadlih kandidatov 
prvega kroga je v drugem delu 
dobil kandidat nestrankarske 
liste, ki je svojega protikandi-
data premagal s 62,6% glasov. 
Kandidat SDS-a je v drugem 
delu tako prejel 37,5% oz. 6,1% 
glasov izpadlih kandidatov prve-
ga kroga. Zmagovalec volitev za 
župana je bil od svojega tekme-
ca boljši na vseh voliščih, razen 
na volišču Brunarica Loka. Z 
discipliniranostjo svojih volivcev 
se lahko pohvalijo županski kan-
didati LOMNR, SDS ter SLS, 
saj so dobili enako oz. višje 
število glasov napram njihovim 
kandidatnim listam za občinski 
svet, malo manj pa kandidat 

LDS, ki je dobil 19 glasov manj 
kot njegova kandidatna lista za 
občinski svet.

SKLEP IN NAPOVED ZA 
PRIHODNOST
Pri volitvah v občinski svet so re-
zultati relativno presenetljivi, saj 
je bila LDS za odtenek boljša od 
SDS, Socialni demokrati pa so 
bili slabši tako od NSi kot SLS, 
česar na podlagi takratnega 
strankarskega pozicioniranja 
na slovenskem političnem zem-
ljevidu ne bi pričakovali. To pa 
le potrjuje tezo o specifičnosti 
lokalnih volitev, zaradi česar izid 
nestrankarske LOMNR niti ni 
presenetljiv. Slednje enako velja 
za rezultat županskih volitev. Kaj 
pa je prispevalo k takšnemu iz-
idu? Razlogov je verjetno več, 
še najmanj so k temu pripomogli 
programi list oz. županskih kan-
didatov (kar je eno in isto), saj 
so si bili, kot smo že ugotovili, 
med seboj zelo podobni. Po 
mojem mnenju je ključnega po-
mena osredotočenost volivcev 
v osebnostne (prepoznavnost, 
sposobnost) in ne strankarske 
preference, čeprav se konti-
nuiteta slednjih pri volitvah v 
občinski svet še občuti. To je 
na lokalni ravni v Sloveniji že kar 
trend, v občini Mengeš sicer še 
ne, s čimer »tradicionalna« poli-
tika strankarskih in »ideoloških« 
razprtij (mi-oni) počasi, a vztraj-
no izgublja, saj občanom ne 
prinaša prav nobene koristi.
Kakorkoli že, oblast se je s 
temi volitvami v občini Mengeš 
zamenjala, kar za sam demo-
kratični politični sistem niti ni 
slabo. Zdajšnja lokalna vlada bo 
v stabilnih razmerah upravljala 
z občino vsaj še en mandat, 
poraženci (če seveda obstaja-
jo), pa bodo svojo priložnost z 
geslom »za spremembe« iskali 
v naslednjih oz. zagotovo na 
lokalnih volitvah 2014. 

Urban Ropotar    

LOKALNE VOLITVE V OBČINI MENGEŠ
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POKRAJINE
Če je bil projekt prejšnjega desetletja na podro-
čju državne organiziranosti preobrazba občin, 
potem je projekt tega desetletja regionalizacija. 
Žal se očitno iz pomanjkljivosti prvega nismo 
veliko naučili, saj vlada ponavlja enake napake. 
Če temu ne bi bilo tako, potem bi glede na 
trenutno delovanje 210 občin in 12 razvojno 
statističnih regij v tem obdobju že morali zaznati 
rezultate pri enakomernejšem razvoju. Pa temu 
ni tako. V kritiki predloga se bom omejila le na 
tri ključne napake:
1. Vlada je v javno razpravo dala predlog 14 novih 
pokrajin z jasnim sporočilom, da je to že politična 
realnost. Pri tem je v celoti ignorirala stroko in 
tudi številne pozive zlasti skupine nepovezanih 
poslancev Zares in SNS ter pomisleke, ki so 
prihajali zaradi visokih stroškov bodočih pokrajin 
tudi iz koalicije (zlasti NSi), ko smo predlagali 
in zagovarjali bistveno manjše število pokrajin. 
Slovenija je majhna država, spodnja meja za po-
krajine pa ne more biti pod 100.000 prebivalcev. 
Zato je 14 pokrajin slaba  rešitev, ki pa je ne bo 
v prihodnosti več moč popraviti, prav tako pa 
tudi zmanjšanje na 12 v resnici ne pomeni velike 
razlike. Slovenija glede na svojo velikost lahko 
oblikuje največ do 8 pokrajin. V tem so se poe-
notili tudi strokovnjaki, vse ostalo pa prav gotovo 
pomeni že politikantske rešitve, z večjimi stroški 
za davkoplačevalce in novo birokracijo. Edini 
pravi smisel pokrajin je, da se približajo storitve 
ljudem  in da se javni denar porabi racionalneje. 
V nasprotnem dvomilijonska Slovenija pokrajin 
sploh ne potrebuje, saj bomo potrošili preveč 
denarja samo za upravljanje svoje države. Prav 
zaradi višjih (!) stroškov novih pokrajin bo ostalo 
ob predpostavki, da se javnofinančni stroški ne 
bi povečali, manj denarja za razvojne projekte in 
vsebinske naloge. Z gotovostjo lahko zatrdim, da 
večje kot bo število pokrajin, manjša bo resnična 

decentalizacija. Prav tako pa bo manjša tudi nji-
hova vloga in moč, ne le na domačem prizorišču, 
pač pa tudi v sodelovanju s sosednjimi pokraji-
nami v drugih državah. Pri tem je predlog slab 
tudi zaradi velikanskih razlik med pokrajinami 
(Osrednjeslovenka s skoraj 500.000 prebivalci 
in na primer Zasavska s 46.000). Največji in 
nerešen problem v tem smislu predstavlja prav 
osrednja Slovenija. Prepričana sem, da do 
zahteve po Ljubljani kot samostojni regiji ne bi 
prišlo, če ne bi bilo tako velikega števila pokrajin. 
Ljubljana bo veliko izgubila, če ne bo povezana 
s svojim naravnim zaledjem, ki ga predstavljajo 
okoliške občine, seveda pa so »naše«zahteve 
po samostojni pokrajini v takšnih pogojih raz-
delitve na pokrajine povsem upravičene, saj bi 
ob predlaganem načinu odločanja bili v izrazito 
podrejeni vlogi, ko »ljubljanskih« svetnikov v 
nobenem primeru ne bi mogli preglasovati in 
tako uveljaviti svojih stališč. 
2. Slab kompromis je nastal tudi v zvezi z eno-
tirnostjo, ko bi z združitvijo funkcij in kadrov bo-
dočih pokrajin in upravnih enot še bil ekonomsko 
vzdržen in smiseln. Zaradi razlik v pogledih med 
ministroma Žagarjem in Virjantom je bilo namreč 
najprej predlagano, da se bo to uvajalo postopo-
ma, v končnem predlogu pa je enotirnost zgolj 
ostala kot možnost, ki bo realizirana šele po 
analizi dveletnega delovanja pokrajin in morda 
niti ne bo uvedena v celoti. To pa pomeni, da 
bodo pokrajine v začetni fazi vzpostavile svoje 
birokratske strukture, zato z gotovostjo trdimo, 
da se bo število le-teh povečalo. Pa tudi število 
novih funkcionarjev ne bo ravno majhno – dobili 
bomo 14 »glavarjev« in okoli 550 pokrajinskih 
svetnikov.
3. Pokrajine bodo svojo vlogo izpolnile, če bo 
sistem njihovega financiranja takšen, da jih bo 
spodbujal k konkurenčnemu tekmovanju ter od-
govornosti za lastni razvoj. Žal sistem financiranja 
tega nima vgrajenega, ponavlja se znana težnja z 
zagotovljenimi »državnimi dotacijami«, pasivnost 

in usmerjenost v porabo. Po besedah ministra 
nobena pokrajina, razen Osrednjeslovenske, ne 
bo preživela brez izravnave, davek od dobička 
pravnih oseb pa je za pridne in ambiciozne 
premalo stimulativen, saj je navzgor porezan. 
Formula za financiranje pa je enako kot pri ob-
činah takšna, da spodbuja drobljenje. Zato so 
zahteve po oblikovanju novih pokrajin neizbežne, 
pa tudi upravičene npr. v Zgornji Gorenjski, Pod-
jetni regiji v Osrednji Sloveniji… 

In še predlog v zvezi z našo Podjetno regijo. 
Dovolim si izreči kritiko, da vsekakor velika 
večina pomembnih politikov iz našega podro-
čja ni dovolj aktivna, naši poslanci, domači in 
evropski, naš minister, naši številni pomembni 
državni uslužbenci pasivno čakajo ob strani in 
ne ustvarjajo klime, da bi v resnici lahko govorili 
o interesu po lastni pokrajini. V javnosti takšne 
resnične želje, enotne zahteve žal ni čutiti.Večina 
jih je v zadregi zaradi strankarskega stališča – a 
žal jim naši zanamci takšne drže ne bodo nikoli 
oprostili. Časa je sicer še nekaj, a ne prav veliko, 
zato upam, da se bomo vsi skupaj poenotili in 
družno stopili skupaj (tako kot so to znali naši 
predhodniki), da se slučajno ne bo zgodilo, 
da bomo ob koncu porinjeni v neko umetno 
tvorbo Zasavske regije s središčem v Trbovljah. 
Si bomo ob takšnem črnem scenariju še upali 
pogledati našim občankam in občanom v oči? 
V kolikor pa je zadrega v tem, kje naj bo bodoče 
regijsko središče: v Kamniku ali v Domžalah, pa 
bo najslabša rešitev, če bomo ostali brez regije 
zaradi tega prestižnega vprašanja. Od vlade 
moramo zahtevati, da v zakonu predvidi tudi   
možnost razdelitve sedeža in mrežno strukturo 
upravljanja, ki bi takšno zadrego odpravila, 
preprečila pa tudi mogočo novo, pokrajinsko 
centralizacijo, pred katero mnogi svarijo. 

Cveta Zalokar - Oražem,
poslanka DZ

Ta vez traja že kar nekaj let, odkar je Franc Jerič 
prvič povabil v Mengeš žensko klapo Stonke, 
ki jih je vodila Teja Barović-Čepon, sicer Meng-
šanka. Ko so se ljubitelji klapske dalmatinske 
pesmi »ogreli«, se je skupaj s Stonkami prišla 
predstaviti še moška klapa Subrenum. Takoj se 
je stkala neka nevidna nit, ki nas drži skupaj še 
danes. Postali smo tako rekoč prijatelji, ki se 
obiščemo vsaj enkrat letno. 
Subrenum je vrhunska klapa, saj so v svojem 
15 letnem delovanju pobrali številna najvišja pri-
znanja in nagrade. Ni bilo naključje, da so svojo 
letošnjo 15. obletnico delovanja želeli proslaviti 
prav v Mengšu, saj, kot so sami dejali, take pu-
blike in odziva ni nikjer na svetu. Spet je bil to 
večer poln radosti, miline in veselja.
Ob svoji obletnici so pripravili gala koncert s 
predstavitvijo nove zgoščenke tudi v Kneževem 
dvoru v Dubrovniku. Seveda smo se vsi ljubitelji 
te klape in prijatelji takoj organizirali in tako 

PESEM JE VEZ MED DALMACIJO IN MENGŠEM 
smo se predstavniki Mengša udeležili tudi tega 
koncerta. Seveda je šlo izključno za izlet in 
obisk kulturnega dogodka v lastni režiji. Člani 
klape Subrenum so le poskrbeli da smo imeli 
prenočišče in, da smo lahko prišli do vstopnic 
za ta koncert.  

Med potjo smo se oglasili tudi pri Teji Barović 
Čepon - Mengšanki, ki nas je lepo pogostila. Se-
veda ni manjkalo lepe, tudi slovenske pesmi. 
Idejni vodja in glavni organizator je bil tudi tokrat 
Franc Jerič. Vsi ljubitelji lepe dalmatinske pesmi 
smo mu hvaležni za tako lep dogodek in že 
komaj čakamo, da »Subrenumce« pozimi spet  
pozdravimo v Mengšu.

Milica Tomšič
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Mladi smo se odločili, da v Mengšu ustano-
vimo podmladek Nove Slovenije. 18. maja 
2007 smo se zbrali v prostorih Kulturnega 
društva Franca Jelovška, da združimo 
svoje znanje in izkušnje. Zbor iniciativnega 
odbora je pozdravil Matej Hribar, v nada-
ljevanju pa je ustanovni zbor vodil Domen 
Gruden.
Že v uvodnih minutah je bilo čutiti dobro 
prijateljsko ozračje in to, da se zbrani ljudje 
čutijo odgovorne za kulturno in duhovno 
rast v občini Mengeš. Z velikim številom 
posameznikov smo že dobro sodelovali. 
Sedaj, ko smo si nabrali dovolj izkušenj na 
številnih področjih, pa smo se odločili za 
samostojno pot. 

Občinski odbor LDS Mengeš je za svoje 
člane in simpatizerje ter  vse, ki na kakršen-
koli način prispevajo k uspešnem delovanju 
v Občinskega odbora, v soboto, 2. junija, 
organiziral izlet na Koroško. Udeleženci iz-
leta so si dopoldan v podzemlju gore Pece 
ogledali rudnik svinca in cinka, ki je deloval 
prek 400 let in je bil zaprt pred trinajstimi 
leti. Po ogledu turistične vasi Šentanel in 
kosilu so se odpravili na splavarjenje po 
reki Dravi, kjer so spoznali dejavnost davno 
opuščenega splavarjenja ter se nasmejali 
pristnemu koroškemu humorju. Po vrnitvi v 
Mengeš je sledil še veseli zaključek v veli-
kem prireditvenem šotoru, kjer je potekala 
prireditev v okviru praznovanj občinskega 
praznika. 

Peter Gubanc, predsednik OO LDS 

Mengeš

OB PRAZNIKU DRŽAVNOSTI 
VAM ISKRENO ČESTITAMO 

IN ŽELIMO PRIJETNO 
PRAZNOVANJE.

OO LDS Mengeš
OO N.Si Mengeš

SD Mengeš
SLS Mengeš

OO SDS Mengeš
Lista za Občino Mengeš in 

njen razvojObiskovalce je bilo pred vstopom v pod-
zemlje Pece potrebno opremiti z vetrovko, 
čelado in rudarsko lučjo

SPOŠTOVANE MENGŠANKE 
IN MENGŠANI! 
V prejšnji številki Mengšana ste nam namenili 
tako prijazen pozdravni članek, da je prav, da 
se vam »bodoči« Mengšani vsaj zahvalimo. 
Čeprav smo prebrali, da bomo »polnoprav-
ne« pravice dobili šele čez sedem let, bomo 
vseeno skušali po svojih močeh sooblikovati 
Mengeš, kraj, ki smo si ga izbrali za svoj novi 
dom. 
Radi bi, da nas ne bi sodili po vrednosti vozne-
ga parka, ali pa morda po tem, da malo čudno 
pogledamo, kadar nas na cesti pozdravi kak 
šolar ali neznanec. Pravzaprav nismo dosti 
drugačni od vas. Tudi mi cenimo svoj dom 

USTANOVNI ZBOR OO M.SI MENGEŠ
Veliko ljudi zanima, kaj bomo v nadaljevanju 
delali. Odgovor je preprost: delali bomo z 
ljudmi z zaupanjem v vsakega posameznika, 
podpirali bomo znanje, delavnost in čut za 
solidarnost. Prizadevali si bomo, da bomo 
v svoj program vključili čimveč različnih 
pogledov na svet na političnem in duhov-
nem področju. Ljudje s svojimi problemi 
in prepričanji živimo iz minute v uro, iz ure 
v dneve itd. Če smo dovolj močni, lahko 
našo notranjo moč oddajamo širši okolici 
z dobronamernimi dejanji. Svoje dobro 
stanje moramo deliti s slabotnimi in šibkimi, 
da postanejo tako močni, kakor mi in da 
spoznajo, da niso sami. Ker nas veliko ve, 
da naše okolje ni idealno, smo se odločili, 

da se potrudimo približati skupnim idealom, 
do katerih pridemo le, če se moč posamez-
nikov združi.
V naš krog vabimo vsakega, ki se mu zdi, da 
lahko pomaga izdelovati mozaik razvoja na 
mnogih področjih! Posamezniki ne morejo 
doseči harmonije za dobrobit ljudi, zanjo 
je potrebna volja ljudi, ljudje pa morajo 
sodelovati.
Izvoljeni člani občinskega odbora M.Si 
Mengeš so: predsednik Matej Hribar, 
podpredsednika Primož Kožlakar in Peter 
Škrlep, sekretarka Petra Hribar; člani: Eva 
Levičnik, Igor Tonin, David Hribar, Anže 
Hribar, Gašper Slapnik in Matevž Bolta.

OO M.Si Mengeš

OBČINSKI ODBOR LDS MENGEŠ

in nam naša družina in naš prosti čas veliko 
pomenijo. To, če se malo obotavljamo s po-
zdravom, pa je le znak, da morda prihajamo iz 
blokovskih naselij, kjer je bilo stikov med ljudmi 
premalo, ali pa da je v naših glavah zaenkrat 
še preveč skrbi z mizarji, pleskarji, električarji 
in vsemi drugimi obrtniki… To samo pomeni, 
da je še toliko stvari, ki jih moramo urediti, ne 
pa, da smo neolikani ali »važni«. 
Nekateri s(m)o že navezali vsaj bežne stike z 
okolico; z bližnjo cvetličarno, z gasilci, s pro-
dajalkami v trgovini, s poštarji in uslužbenkami 
na pošti, No, malo v šali bi lahko rekli, da smo 
opazili, da ste Mengšani precej radovedni, saj 
ni bilo malo vprašanj »Koliko je pa to stalo?« 
Ampak, to je najbrž vpliv Gorenjske, kajne?!
Tudi vi boste srečevali vedno več novih ob-

razov, saj vsa stanovanja še niso vseljena. 
Vsak izmed »priseljencev« bo prinesel nekaj 
s seboj in modri bomo, če bomo v skupnem 
okolju znali sobivati in se medsebojno bogatiti. 
Tega pa so zmožni le ljudje odprtega srca – in 
Mengšani, kot ljubitelji glasbe in kulture – to 
zagotovo ste! Zato še enkrat hvala za dobro-
došlico. 

P.S.: In prosimo, bodite razumevajoči do tistih, 
ki stanujejo v zgornjih nadstropjih in zvonjenje 
iz bližnjega turna slišijo veliko veliko bolje kot vi. 
Zlasti v nedeljo, ko bi predvsem mladi tako radi 
še malo potegnili dopoldansko lenarjenje.

Tanja, 

»Mengšanka na poskusni dobi« 
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KATARINA KRESAL
V četrtek, 24, maja 2007, je postala Ka-
tarina Kresal uradna kandidatka za pred-
sednico LDS. Naslednji teden je postala 
ime tedna na Radiu Slovenija. 

Kdo je Katarina Kresal? 
Katarina Kresal se je rodila leta 1973. Obisko-
vala je Gimnazijo Bežigrad in Pravno fakulteto 
Univerze v Ljubljani. Diplomirala je leta 1996 
»cum laude«. Leta 1999 je opravila pravniški 
državni izpit.   
Po končanem študiju se je najprej zaposlila kot 
sodna pripravnica na Višjem sodišču v Ljub-
ljani, potem je delo nadaljevala kot strokovna 
sodelavka na oddelku za gospodarske spore 
Okrožnega sodišča v Ljubljani. Leta 2000 
je postala samostojna svetovalka za pravne 
zadeve iz gospodarskega in korporacijskega 
prava pri Kapitalski družbi d.d. Ljubljana. Kot 
predstavnica Kapitalske družbe je bila članica 
nadzornih svetov podjetij Delo Tiskarna, BTC 
Terminal in Konstruktor. Leta 2001 se je zapo-
slila v podjetju Wester Wireless International 
kot direktorica pravnega oddelka. 
Od leta 2003 dela v odvetniški pisarni Miro 
Senica in odvetniki, kjer je bila najprej od-
vetniška kandidatka, potem odvetnica, od 
leta 2005 pa je namestnica šefa Odvetniške 
pisarne in vodja oddelka za gospodarske in 

ODPRTA TRIBUNA SD Z 
BORUTOM PAHORJEM:  
SPREGOVORILI SO LJUDJE
Osemnajsta odprta tribuna, ki jo je imel pred-
sednik socialnih demokratov Borut Pahor v 
letošnjem letu, je bila pod okriljem OO SD 
Domžale. Tribuna z naslovom PREDSED-
NIŠKE IN PARLAMENTARNE VOLITVE, 
PRIHODNOST STRANKE IN SLOVENIJE je 
privabila veliko ljudi. Zadnje javnomnenjske 
raziskave se tako potrjujejo, saj z obiskom 
odprte tribune ljudje kažejo naklonjenost 
stranki in Borutu Pahorju. 
Predsednik je povedal, da je tokratni posvet 
eden zadnjih, saj bo 29. junija seja predsed-
stva, ko bodo imeli člani le-tega možnost tajno 
odločati, ali bodo Pahorja podprli v njegovi 
želji po kandidaturi za predsednika države 
ali ne. Četudi je njegova želja, da bi jeseni 
kandidiral, pravi, da se o tem ne bo odločal 
brez podpore stranke. Po uvodnih besedah 
je gost tribune presenetil in nagovoril vse pri-
sotne z besedami: »Prosil bi vas, da brez 

mednarodne zadeve. Področja dela, s kate-
rimi se je ukvarjala kot odvetnica, so: gospo-
darsko pravo, korporacijsko pravo, stečajno 
pravo, avtorsko pravo, pravo industrijske 
lastnine, pravo vrednostnih papirjev, bančno 
pravo, zavarovalniško pravo, prevzemi in na-
kupi gospodarskih družb, telekomunikacije, 
igralništvo. Je članica nadzornih svetov GV 
Založbe in Ius Software. 
Svoje prispevke je objavljala v tujih publi-
kacijah International Financial Law Review 
1000 in The 2006 Guide to mergers and 
acquisitions. S svojimi prispevki je sodelovala 
na številnih mednarodnih konferencah. Je 
članica Združenja mladih pravnikov Slovenije 
in European Young Bar Association. Aktivno 
govori angleški, nemški in hrvaški jezik. Vpi-
sana je na magistrski študij na Pravni fakulteti 
v Ljubljani.

Kako gleda na LDS?
Ob svoji predstavitvi je poudarila: »Prihajam v 
resno stranko, kjer je moč argumentov vedno 
štela več kot argument moči in kjer je argu-
mentov za jasno, ostro opozicijsko držo vsak 
dan več. LDS mora v teh razmerah odigrati 
vlogo, ki so ji jo namenili volivci: biti opozicija. 
Prihajam v stranko, ki je polnopravna članica 
evropske liberalne družine, od katere se lahko 
veliko naučimo. Še posebej, ker imamo dva 
izvrstna poslanca: Mojco Drčar Murko in 
Jelka Kacina. Prizadevali smo si za evropsko 

primerljivo Slovenijo in sedaj moramo obliko-
vati še evropsko primerljiv prostor In tretjič, 
prihajam v stranko, ki je Sloveniji dala doslej 
najbolj kompetentne vlade in jo pripravila na 
tekmo z najrazvitejšim svetom.« 

Kako gleda na začrtano smer Republike 
Slovenije?
Temeljni razlog za njeno angažiranje v politiki 
je želja vplivati na trenutno dogajanje v Slo-
veniji. Hoče imeti pravno in pravično državo 
in tako tudi ocenjuje svoje delo. Ne podpira 
mešanje izvršilne in pravosodne oblasti. Ne 
podpira vmešavanja v avtonomijo Univerze. 
Ne verjame, da je mešanje države v gospo-
darstvo korak do pravičnejše družbe. 
Dosedanje uspehe LDS čuti kot odgovornost. 
Seveda je danes težko biti LDS-ovec, a trenut-
ne zagate vidi kot izziv. Vajena je težkih bitk, 
vendar, kot je poudarila, šele iz njih izidejo 
resnični zmagovalci. 

Tina Železnik

dlake na jeziku poveste vaše mnenje, 
da ste do konca iskreni, ali naj grem po 
vašem mnenju na predsedniške ali parla-
mentarne volitve.« Ker so člani SD izredno 
naklonjeni svojemu vodji, po drugi strani pa 
bi ga rajši kot na mestu predsednika države 
videli v vlogi predsednika vlade, se je v dobri 
uri trajajočem pogovoru izrazilo kar nekaj 
mnenj. Četudi Borut Pahor svoje kandidature 
za predsednika države ni nikoli napovedal, a 
ko so ga prvič vprašali, če se bo s kandidaturo 
postavil nasproti Peterletu, je začel v tej smeri 
tudi sam razmišljati. Seveda pa nismo mogli 

niti mimo prihodov nekdanjih »LDS-ovcev« 
v SD: »Dobili smo tri izkušene politike in 
kolegico, ki so v preteklosti naredili nekaj 
napak. A to, da so namesto v ZARES prišli 
k nam, je dokaz, da v naši stranki vidijo 
varnost.« 
Za konec velja omeniti, da se je Pahor še 
enkrat izkazal kot človek, ki je pripravljen 
prisluhniti narodu in ima ob sebi ljudi, ki vanj 
verjamejo in mu zaupajo. Sicer pa so tribune 
udeležili prebivalci Mengša, Domžal, Lukovi-
ce, Moravč in Trzina. 

Mateja A. Kegel 
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KOŠENJE POVRŠINE OKOLI 
IGRIŠČ IN BRUNARICE
V majskem občilu občine Mengeš je bil 
objavljen članek teniške sekcije Men-
geš, v katerem je prišlo do nesporazu-
ma, nepravilnega podatka, da privatno 
podjetje Gaber kosi obe nogometni 
igrišči iz občinskega denarja. Ta ne-
pravilna trditev je močno prizadela člane 
nogometnega kluba, za kar se jim iskre-
no opravičujem, saj morajo za košenje 
igrišč sami plačevati to storitev.

Marjan Mušič

Teniška sekcija Mengeš

Odgovarja podžupan Jože Vahtar.
Najprej: Tokrat izjemoma odgovarjam na 
nepodpisano pismo stanovalcev – kot so se 
sami imenovali. Prav je, da se ne skrivamo 
za nepodpisanimi pismi! Ker pa je zadeva 
aktualna za vse občane in tudi turiste, od-
govarjam v nekoliko širšem odgovoru.
V Mengšanu je objavljeno vprašanje enako, 
kot je bilo postavljeno na občinskem svetu. 
Prepričan sem, da nihče ni razumel tako 
vprašanja, kot ste ga sami, saj kot tudi sami 
navajate, je to privatna lastnina potomcev 
Lojzeta Kanca oziroma sedaj Jureta Berlo-
ta. Z njim smo v stikih (župan in podžupan) 
in kot pogoj mu je bil dan že na prvih se-

Spoštovani občanke in občani!
V prejšnji številki Mengšana v članku z 
naslovom KOŠENJE TRAVNATE POVR-
ŠINE OKOLI IGRIŠČA IN BRUNARICE 
je gospod Marjan Mušič omenil podjetje 
Gaber, ki v Občini Mengeš izvaja košnjo 
rekreacijskih in drugih zelenih površin.  
Vsem občankam in občanom, ki imajo 
pomisleke, kakšno podjetje je pa to, da 
ne zmore pokositi trave, ki mu vzame dve 
minuti časa. Mislimo, da je tukaj sporna 
predvsem košnja nogometnega igrišča iz 
občinskega denarja, kar je »zelo grdo«, 
kot je bilo navedeno v članku. Temu se 
po Mengeško reče »foušija« do NK Men-
go ali pa do nas osebno. Mimogrede naj 
Mušiču takoj zagotovimo, da o tej stvari: 
kdo, kaj, kdaj, kako, zakaj in s kom kosi in 
kdo je plačnik, nima ustrezne informacije 
in tako javno zavaja občane in občanke. 
Podjetje Gaber izvaja storitve v skladu s 
podpisano pogodbo. Podjetje je sporni 
trikotnik v osmih letih pokosilo najmanj 
20-krat in ni nobeden od predstavnikov 
tega kluba izrekel besede, ki se ji reče: 
HVALA LEPA. Tako Mušič ne more govoriti, 
treba bo kositi, pa saj je samo dve minuti, 
da bo lepo tudi okoli vaše brunarice kot vsa 
leta doslej. Veliko ste naredili in pripomogli 
k lepemu izgledu okoli brunarice, zato 
menim, da »zajec tiči v drugi travi in ne v va-

šem lepem zelenem trikotniku«, ki ne meri 
le 30m2, ampak veliko več. Spoštovani 
občanke in občani, naj vam pojasnimo, 
da mi kosimo točno določeno kvadraturo, 
po sklenjeni pogodbi, ki se sicer iz leta 
v leto povečuje na različnih lokacijah po 
Mengšu, kot lahko sami opazite. Ne po-
večuje pa se postavka v proračunu toliko, 
kot se povečujejo zelene površine v Občini 
Mengeš. Predlagamo, da na tem mestu 
tudi Občina Mengeš in Občinski svet po-
večata sredstva za urejanje in vzdrževanje 
parkov in nasadov, da v bodoče ne bo takih 
in podobnih člankov, kje se kosi in kje ne. 
Prav tako je vse več vandalizma, ko unič-
ujejo tudi drevesa, zelenice, nasade rož 
in še kaj in s tem še bolj obremenjujejo 
proračunska sredstva. Tako predlagam 
gospodu, da če ne bo zmogel pokositi 
trikotnika, naj pokličite nas in jih bomo 
letno sponzorirali. Občina Mengeš vam 
je odobrila 10 košenj letno v sklopu redne 
košnje. Tako, da bi lahko tudi nogometno 
igrišče kdaj lahko pokosili v tem letu iz ob-
činskega denarja, kajti v preteklih letih ga 
nismo nikoli. Za vsa dodatna vprašanja se 
lahko oglasite na Občini Mengeš in rešite 
zadevo direktno z osebo, ki je za to odgo-
vorna, ne pa, da se prek našega podjetja 
križajo interesi klubov in posameznikov. 
V kolikor vam, gospod Marjan Mušič ali 

stankih, da odstrani ograjo in uredi zadevo 
s pašo svojih koz (v mesecu aprilu!).
Žal do tega trenutka nismo prišli kaj več kot 
do obljub, da bo Berlot razmislil in to po-
tem uredil. Tako je stanje enako, kot pred 
začetimi dogovori!
Občina Mengeš se v nadaljevanju zavzema 
za vrnitev poti proti Zalokam (zgornji drevo-
red) nazaj v občinsko last. Upamo, da bomo 
dosegli soglasje in pravno uredili zadevo  v 
prihodnjem obdobju.
Obenem lahko zapišem opravičilo Mojce 
Volkar za nedoslednost navajanja. Zaprtje 
poti niso izvedli stanovalci Staretovega 
gradu, ampak g. Berlot!

J.V.

ODGOVOR NA ODZIV STANOVALCEV STARETOVEGA GRADU 
NA NEUTEMELJENO OBSODBO STANOVALCEV IZ PREJŠNJE 
ŠTEVILKE MENGŠANA (maj 2007)

ODGOVOR NA KOŠENJE OKOLI IGRIŠČA ZA TENIS 
IN V OBČINI MENGEŠ

kateremu drugemu še ni kaj jasno, potem 
se kar oglasite na Občini Mengeš in ne 
več prek glasila Mengšan, ker je škoda, 
da zasedajo prostor v glasilu taki članki, 
kot je bil vaš, gospod Mušič. 

Pozdravlja vas dotična oseba, ki je 

upravljala s strojem za košenje, kot 

ste navedli v članku.

ODGOVOR NA ČLANEK G. MUŠIČA  
Ko sem prebral ta članek, se je v meni poja-
vil dvom, ali gre enostavno za nepoznavanje 
razmer ali za zlonamerno podtikanje. Na-
mreč Mušič govori o mačehovskem odnosu 
občine do tenisačev in porabi proračunskih 
sredstev za košnjo nogometnih igrišč. Pred-
vsem zadnje nas je v NK MENGO 28 pre-
senetilo in užalilo, saj bi pričakovali, preden 
se objavi taka neresnica, da se nas vpraša, 
kako je s tem. Nogometaši zadnjih deset let 
urejamo igrišča z okolico, kar pomeni cca 
18.000 m², izključno z sredstvi, ki so na-
menjena osnovni dejavnosti in volunterskim 
delom. Od leta 1997 do 2003 smo urejali 
sami z lastnim delom. Od 2003 do 2005 
smo imeli sklenjeno pogodbo z podjetjem 
Dimec plus d.o.o., zadnji dve leti pa nam po 
naročilu v glavnem kosi podjetje GABER, 
ki mu plačujemo sproti. Za normalno delo-
vanje je potrebno igrišča pokositi najmanj 
25-krat letno, kar predstavlja cca. 400 
evrov stroškov. Pri tem naj omenim, da smo 
ničkolikokrat pokosili tudi sporni trikotnik 
pri tenisačih, saj nam dodatnih 30 m² ni 
pomenilo praktično nič.
V vsaki slabi stvari tudi nekaj dobrega; tu je 
Mušič opozoril na problem urejanja javnih 
površin. Veliko je površin, ki so javne in niso 
zajete v pogodbo, ki jo ima podjetje Gaber 
z občino, zato smo že pristopili k reševanju 
te problematike.

Aleš Janežič
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Devetnajstega aprila 2007 je na OŠ Dom-
žale potekala Območna revija mladinskih 
pevskih zborov. Srečanja se je udeležil tudi 
MPZ “KANTILENA” Glasbene šole Domžale 
– oddelka Mengeš po vodstvom zborovod-
kinje Andreje Polanec Kolenc. Zbor je kot 
vedno odlično spremljala prof. Martina Go-
lob Bohte. Selektor revije profesor Matevž 
Fabjan je zboru podal pozitivno kritiko in ga 
predlagal na regijsko temovanje. Čestitke!

U.V.

Vzgoja v najzgodnejšem obdobju otroko-
vega življenja je zelo pomembna in najdra-
gocenejša! V tem dejstvu so si enotni stro-
kovnjaki predšolske vzgoje in enako se ga  
morajo zavedati tudi starši in vsi ostali, ki so 
kakorkoli povezani s predšolsko vzgojo.

V Občini Mengeš je število otrok trenutno v 
porastu, kar je posledica večjega priseljevanja 
mladih družin v nove stanovanjske enote in po-
dobno rast je pričakovati tudi v prihodnje. Zaradi 
omenjenih razmer so prostorske in strokovne 
kadrovske zmogljivosti v naših vrtcih pod po-
trebnimi. Trenutno v predšolski vzgojni proces 
vrtcev ni bilo možno vključiti okrog petdeset 
otrok iz občine Mengeš.
Mengeški občinski odbor stranke Nova Slovenija 
je na svoji zadnji seji izvršilnega odbora izobliko-
val pobudo za dolgoročno rešitev tega problema. 
Predlagamo, da se v Mengšu ustanovi katoliški 
vrtec. Take oblike otroškega varstva v Republiki 
Sloveniji niso nobena redkost, še manj pa drugje 
po državah Evropske unije. Tako v naši državi 
trenutno deluje trinajst katoliških vrtcev, dva zelo 
uspešno v naši neposredni bližini: vrtec Domini-
ka Savia v Domžalah (imajo tudi zanimivo spletno 
stran - http://vrtci.rkc.si/dominik-savio/) in naj-
večji katoliški vrtec na Slovenskem, Marijin vrtec 
v Cerkljah na Gorenjskem; za oba programa, ki 
jih izvajata vrtca, vlada veliko zanimanje staršev 
iz bližnje in daljne okolice.
Katoliški vrtci nudijo vzgojo otrok po sprejetem 
državnem Kurikulumu za vrtce, ki jo izvajajo vsi 
ostali vrtci, dodatno pa na željo staršev ter v 
tesnem sodelovanju z njimi, želijo vzgojiti otroka 
po krščanskih vrednotah.
V OO NSi Mengeš menimo, da bi z ustanovitvijo 
omenjene ustanove dolgoročno reševali prostor-
ske zmogljivosti za predšolsko vzgojo otrok v ob-
čini Mengeš, hkrati pa staršem ponudili možnost 
izbire predšolske vzgoje in z novo obliko varstva 
prispevali k nenehnemu dvigu kakovosti pred-
šolske vzgoje v občini Mengeš.
V nadaljevanju prispevka bo delo vrtca Dominik 

GLASBENA ŠOLA 
DOMŽALE – 
ODDELEK MENGEŠ

KATOLIŠKI VRTEC V MENGŠU?!
Savio iz Domžal predstavila ena izmed tamkajš-
njih vzgojiteljic, Andreja Marin Soklič.

OO NSi Mengeš: Franc Malus

VRTEC DOMINIK SAVIO – NAŠ VRTEC 
SMO MI, OTROCI LUČI

V Sloveniji je 12 katoliških vrtcev. Eden izmed njih 
je tudi Vrtec Dominik Savio v Domžalah, ki ga je 
ustanovila Župnijska karitas Domžale spomladi 
leta 1993. Na začetku je bilo otrok za dve skupini, 
od takrat pa število vključenih otrok raste in danes 
imamo v vrtcu 5 skupin: od enega leta starosti do 
vstopa v osnovno šolo. Zaupano nam je skoraj 90 
otrok. Zanimanje za naš vrtec je precejšnje, a žal 
v vrtec zaradi pomanjkanja prostora ne morejo biti 
sprejeti vsi otroci, ki jih starši želijo vključiti.
Vrtec Dominik Savio je vrtec s koncesijo. Delamo 
po Kurikulumu za vrtce, poudarek pa je na kr-
ščanskih vrednotah. Ker je otrok v predšolskem 
obdobju sposoben sprejeti in ohraniti najpomemb-
nejša sporočila za poznejše počutje, odločanje in 
življenje, je toliko bolj pomembno, da mu z zgledom 
in besedami posredujemo vrednote, ki mu bodo 
pri tem pomagale.

Za starejše otroke vsako leto organiziramo zimo-
vanje, letovanje, nočitev v vrtcu, tečaj angleškega 
jezika, plesni tečaj ter tečaja rolanja in plavanja. 
Udeležimo se krosa domžalske regije, otroci sode-
lujejo v bralnem projektu Knjigobube, vključeni so 
v športno značko Zlati sonček, predšolsko bralno 
značko Pravljični palček, obiskujemo lutkovne 
predstave in še bi se kaj našlo.
Naš vzornik je sveti Dominik Savio, ki je že kot otrok 
poskušal živeti po krščanskih vrednotah. Vsako 
leto  se ga spomnimo meseca maja. Na praznova-
nje Dominikovega dneva so povabljene vse družine 
otrok iz vrtca. V vrtcu deluje tudi Šola za starše, v 
kateri se srečujejo enkrat na mesec.
Že drugo leto so v vrtcu potekale Dominikove urice 
za otroke, ki ne obiskujejo vrtca. 
Zaposleni v vseh katoliških vrtcih smo združeni v 
Društvo katoliških vrtcev. Skupaj se zberemo vsaj 
dvakrat na leto. Tudi otroci iz katoliških vrtcev se 
družijo med seboj. Pred leti je bilo enkrat na leto 
srečanje vseh otrok, ker pa nas je »zraslo« toliko, 
imamo srečanje po dva vrtca skupaj. Tako so nas 
letos obiskali otroci iz Marijinega vrtca iz Cerkelj 
na Gorenjskem.
Slogan našega vrtca je »Naš vrtec smo mi, otroci 
luči«. V vsakem otroku skušamo prižgati lučko 
dobrote, ljubezni, veselja in sprejemanja drugih. 
Upamo, da se plamen luči, ki smo jo zanetili, 
veča in širi.

Andreja Marin Soklič 

Otroci na letovanju v Portorožu maja 2007
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Zakonska podlaga :
• Izobraževalni program usposabljanje za 
vožnjo kolesa - Sklep strokovnega sveta 
RS
• Zakon o varnosti v cestnem prometu, 
137. člen - Pogoji za vožnjo vozil, odstavek 
1, 2, 3, 4, 7 in 8
Šola organizira preverjanje znanja in prak-
tičnih sposobnosti za samostojno vožnjo 
kolesa (kolesarski izpit) po opravljenem 
usposabljanju učencev, ki v tekočem ko-
ledarskem letu dopolnijo starost 10 let. 
Izjemoma se, po dogovoru s starši oziroma 
skrbniki, za preizkus odločijo tudi učenci, 
ki so mlajši, če to narekujejo potrebe (pre-
voz v šolo iz krajev s slabimi prometnimi 
povezavami) in to dopuščajo prometno 
varnostne razmere ter umska in telesna 
razvitost učenca.  
Preverjanje organizira in vodi učitelj, ki je 
uspešno opravil seminar za kolesarjenje 
v OŠ. Preverjanje praktičnega znanja in 
sposobnosti za vožnjo kolesa je posamič-
no. Učenec ga opravlja na prometnem 
poligonu. Usposabljanje za vožnjo kolesa 
in kolesarski izpit sta brezplačna.
Učenec mora pri kolesarskem izpitu po-
kazati, da:
• pozna in razume za kolesarje pomemb-
ne prometne znake in pravila v cestnem 
prometu,
•  ima primerno razvite praktične sposo-
bnosti za varno vožnjo s kolesom v pro-
metu,
• razume zveze med dogajanjem na cesti in 
predpisi, ki urejajo odnose med udeleženci 
v prometu,

KOLESARSKI IZPITI NA OŠ MENGEŠ
• zna pravilno presojati možnosti in omejit-
ve kolesarja v prometu.

Sestavni deli kolesarskega izpita
Kolesarski izpit je razdeljen na tri dele :
1. Teoretični del izpita  poteka po skupinah 
v računalniški učilnici in s pomočjo treh 
zgoščenk S kolesom v šolo (učne vse-
bine, vaje iz učnih vsebin, izpit). Zajema 
sklope : varno kolo, prometni znaki, vožnja 
s kolesom, upoštevanje pravil, mimovožnja, 
prehitevanje, zavijanje v levo in desno, 
ravnanje kolesarja pri prehodu čez želez-
niško progo, zunanji dejavniki varnosti v 
prometu, vzdrževanje kolesa. S teoretičnim 
delom izpita smo na šoli pričeli že meseca 
septembra, vsak teden so imeli učenci eno 
uro v računalnici.  
2. Poligon poteka pri urah ŠVZ na šolski 
ploščadi. Usposabljanje na poligonu za-
jema predvsem razvijanje spretnosti za 
vožnjo kolesa. Z vajami na poligonu smo 
pričeli konec meseca aprila.
3. Praktična vožnja v prometu, ki je orga-
nizirana s pomočjo staršev. Učenci vozijo 
v skupinah po 5, izpitno vožnjo pa opravlja 
vsak učenec sam.
Že pred prvomajskimi počitnicami je vsak 
učenec dobil CD, na katerem je bila po-
sneta vožnja kolesarja po opisani poti, na 
kateri je potekala tudi izpitna vožnja. Tako so 
učenci in starši videli, kje poteka pot in kako 
se pravilno vozi. V imenu učencev, staršev 
in učiteljic na OŠ Mengeš bi se rada za-
hvalila članom SPV, predvsem predsedniku 
Antonu Hribarju in županu Občine Mengeš 
Francu Jeriču, ki so podprli prizadevanja, 

da je bil CD posnet. Posebna zahvala gre 
Urošu Aljažu, PP Domžale, ki je sodelo-
val pri snemanju in pripravil komentar ter 
mojemu učencu Blažu Konciliji, ki je pot s 
kolesom odpeljal.
Pred izpitno vožnjo je bil pregled koles za 
nalepko Varno kolo, ki sta ga opravila poli-
cista Uroš Aljaž in Zvone Vindiš (PP Ljublja-
na). Zvone je pomagal tudi pri ocenjevanju 
izpitne vožnje, čeprav je bil ta dan prost. 
Hvala. Samo z enim policistom in tremi uči-
teljicami bi sicer zelo težko izpeljali izpit.
Vseh 65 učencev je uspešno opravilo ko-
lesarski izpit, ki ga bodo dobili sočasno s 
spričevalom 22. junija. Do takrat se sami 
še ne smejo voziti po cesti. Za nagrado 
so vsi četrtošolci sodelovali pri programu 
Jumicar – vožnji z avtomobilčki. To je pro-
gram, kjer vsak otrok praktično, na poligonu 
s kompletno prometno signalizacijo, doživi 
pravi svet prometa skozi voznikove oči. 
Izvajanje programa je bilo brezplačno, saj 
so ga omogočili Občina Mengeš, Cestno 
podjetje Ljubljana d.d., Kartonaža Pako 
Mengeš, Deželna banka Slovenije d.d., 
Velux Slovenija d.o.o. in Mizarstvo Urbanija, 
Urbanija Marko s.p. Vožnja je potekala na 
ploščadi OŠ Mengeš. 
Predsednik SPV Anton Hribar je poskrbel, 
da so vsi učenci dobili bogate nagrade, ki jih 
je prispevala Zavarovalnica Triglav (majčke, 
drobižnike, vrvice za ključe, obliže).
Bližajo se počitnice. Učenci so izpit sicer 
opravili, a to še ne pomeni, da jih lahko 
brez skrbi pustite na cesto. Starši, pazite 
na svoje otroke in ne pustite, da vozijo 
brez čelade.

Nada Javh, 

učiteljica 4.d razreda         

ŠE O ROLERJIH
Bliža se konec šolskega leta, čas, ki mnoge 
starše spravlja v zadrego, saj ne najdejo 
primernega darila, s katerim bi izrazili svoje 
zadovoljstvo ob uspehu otroka. Nekateri se 
odločijo za nakup rolerjev, saj je gibanje 
na zraku in šport zdravo. Dosti bolj, kot 
večurno sedenje za računalnikom.  Prav 
pa je, da poznate nekaj pravil, ki urejajo 
vožnjo z njimi.
 
V Zakonu o varnosti cestnega prometa v 
96. členu  piše: 
1. odstavek: »Posebna prevozna sredstva 
so invalidski vozički, otroška prevozna sred-
stva ter športni pripomočki in naprave, ki 
omogočajo gibanje, hitrejše od hoje pešca, 

kot so skiro, kotalke, rolke, rolerji, smuči, 
sanke, otroško kolo in po namenu uporabe 
podobna prevozna sredstva, ki niso vozila 
po tem zakonu.«
 2. odstavek: »Posebna prevozna sredstva 
se lahko uporabljajo v cestnem prometu 
samo tam, kjer je dovoljena hoja pešcev 
oziroma vožnja koles. Pri tem uporabniki 
teh prevoznih sredstev ne smejo ovirati 
ali ogrožati pešcev ali kolesarjev. Način in 
hitrost gibanja morajo prilagoditi razme-
ram v prometu, na površinah, namenjenih 
pešcem, pa ne smejo presegati hitrosti, s 
kakršno se gibljejo pešci.«
3. odstavek: »Posebnih prevoznih sredstev, 
razen invalidskih vozičkov, ni dovoljeno 
uporabljati na vozišču ceste, namenjene 
prometu motornih vozil.«

6. odstavek: »Z globo 10.000 tolarjev se 
kaznuje za prekršek oseba, ki ravna v na-
sprotju z drugim in tretjim odstavkom tega 
člena.«

Zakon je jasen – z rolerji se je prepovedano 
voziti po vozišču ceste. Pa še zelo nevarno 
je, saj nekateri rolerji vozijo po celem vo-
zišču in se jim avtomobili marsikje s težavo 
umikajo. Zlasti tisti, ki vozijo dosti prehitro. 
Pa imamo problem. Kje naj se potem 
vozijo? Kolesarskih stez v Mengšu ni, na 
cesto ne smejo, urejenih površin za rolerji 
tudi ni. Lahko se vozijo le po pločnikih, 
kjer pač so.  

                                             Nada Javh, 

član SPV
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V prejšnji številki Mengšana smo objavili 
razpis za Trdinov tek, v tej pa že poro-
čamo, da je prireditev odlično uspela! 
Dopoldne je slabo kazalo; še eno uro 
pred začetkom je žalostno deževalo, 
pol ure prej pa se je stanje spremenilo! 
Nehalo je deževati, posijalo je sonce in 
v trenutku je bilo prijavljenih več kakor 
60 tekmovalcev; najštevilčnejše so bile 
mlajše skupine. Otroci, njihovi starši in 
drugi navijači so bili zelo zadovoljni.

Udeleženci so že ob prijavi dobili spomin-
ska darila, ki so jih prispevali: Osnovna šola 
Mengeš, knjigarna Frema, DZS Kamnik 
Mercator center, ob prihodu v cilj pa še 
čokolado. 
Vse prisrčno vabimo k sodelovanju na-
slednje leto! Tekačem iskreno čestitamo 

TRDINOV TEK V ŠPORTNEM PARKU 2007
za zagnanost, še posebno najboljšim trem 
v vsaki kategoriji, ki so prejeli medalje. To 
so:

DEKLETA (letnik 2001 in mlajše)
1. Katja Reven – Vrtec Gobica
2. Katja Sadar – Vrtec Gobica
3. Zala Svete – Vrtec Gobica

FANTJE (letnik 2001 in mlajši)
1. Nejc Soklič – Vrtec Dominik Savio
2. Miha Vrhovnik – Vrtec Sonček
3. Tilen Šalja – Vrtec Gobica

DEKLETA (letnik 1998 in mlajše)
1. Lara Leben Rosulnik – OŠ Mengeš
2. Nina Pavlič Hren – OŠ Mengeš
3. Nika Pavlič Hren – OŠ Mengeš

FANTJE (letnik 1998 in mlajši)
1. Blaž Lipar – OŠ Mengeš
2. Jan Kodela – OŠ Mengeš
3. Jure Reven – OŠ Mengeš

DEKLETA (letnik 1995 in mlajše)
1. Nika Manevski – OŠ Trzin

FANTJE (letnik 1995 in mlajši)
1. Blaž Koncilija – OŠ Mengeš
2. Matej Štruklec – OŠ Mengeš
3. Andraž Kumer – OŠ Mengeš

FANTJE (letnik 1992 in mlajši)
1. Jure Aljančič – OŠ Domžale
2. Aljaž Praznik – OŠ Mengeš
3. Matic Zaletelj – OŠ Mengeš

Tomaž Soklič, 
učitelj športne vzgoje

V Gobici in Sončku, enotah vrtca Mengeš, 
je bilo v sredo in četrtek, 9. in 10. maja, 
zelo živahno. Otroci so se udeležili izob-
raževalnega programa prometne varnosti 
Kolesarčki. Program Kolesarčki je name-
njen otrokom, starim od 4 do 7 let, ki se 
preizkusijo v vožnji s štirikolesniki na pedala 
po prometno urejenem poligonu. Namen 
Kolesarčkov je poučiti otroke, kako se vesti 
v prometnem okolju, da bodo postali vestni 
in previdni udeleženci v cestnem prometu. 
Več o programu Kolesarčki najdete na 
www.kolesarcki.si.
Otroci so v vožnji s štirikolesniki neizmerno 
uživali in se hkrati tudi nekaj novega nauči-

li. Skupaj smo ponovili, kako se pravilno 
prečka cestišče, saj je bil na poligonu 
postavljen pravi prehod za pešce. Otroci 
so prepoznali skoraj vse prometne znake 
na poligonu. Pri vožnji so morali upoštevati 
prometni znak STOP, prednostna cesta, 
obvezna smer, prepovedana vožnja za 
vsa vozila ter pravi semafor. Ob zaključeni 
uspešni vožnji in prečkanju cestišča so vsi 
otroci prejeli diplome za uspešno opravlje-
no vožnjo v programu Kolesarčki.
Nad programom so bili navdušeni tudi nav-
zoči starši in vzgojiteljice, ki so mnenja, da 
je program primeren za predšolske otroke 
in je strokovno ter kvalitetno izveden.

Ker program ni nacionalno finančno 
podprt, staršev pa nismo želeli finančno 
obremenjevati, smo med lokalnimi podjetji 
poiskali sponzorje. Tako smo s finančno 
pomočjo sponzorjev omogočili udeležbo 
v programu Kolesarčki vsem otrokom, ki 
obiskujejo vrtec Mengeš. Sponzorji izved-
be programa v vrtcu Mengeš so bili: MBB, 
Založba Izolit, Avto Car, HP Commerce, 
Zora Domžale, Filc, Elektrotehna Interset, 
Domir, Žnidar team, Oranžerija, Limato, 
Weld in Kalušnik Roman. Vsem sponzor-
jem se še enkrat najlepše zahvaljujemo.  
Upamo, da se naslednje šolsko leto zopet 
vidimo v vrtcu Mengeš. (N.B.)

PROMETNA VZGOJA ZA NAJMLAJŠE
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Ko je bil Novak še suplent v Ljubljani, 
so se v stari čitalnici shajali suplenti, av-
skultanti in drugi ter se pogovarjali o tem 
in onem. Marsikateri jurist je tožil, češ,  
znam stenografirati nemško, a potreboval 
bi slovensko stenografijo, ker se sloven-
sko uraduje. Deželnozborska tajnika in 
stenografa Feifer in Uršič sta bila preobre-
menjena, ker sta stenografirala slovenske 
in nemške govore in bila brez naraščaja. V 
njihov krog v čitalnico so večkrat prihajali 
tedanji veljaki, deželni odborniki in člani 
»Deželnega šolskega sveta«, kakor dr. 
Josip Vošnjak, dr. Bleiweis, dr. Papež, 
Murnik idr. Vsi so si bili edini v tem, da 
je slovenska stenografija potrebna in da 
se mora njen pouk uvesti v slovenske 
srednje šole. Zlasti dr. Vošnjak je pripo-
ročal Novaku, naj se zanima za predmet 
in naj spiše potrebno knjigo. Novak se 
je skliceval na prof. Bezenška, češ da ta 
pripravlja takšno knjigo. O Vošnjakovi želji 
je Bezenška tudi obvestil. Šele leta 1894 
ali leta 1895, ko je bil Novak že v Kranju, 
se je na ponovno prigovarjanje dr. Josipa 
Vošnjaka in obeh tajnikov Kranjskega de-
želnega odbora Feiferja in Uršiča, čeprav 
nerad, ker je vedel, da delo ne bo lahko, 
odločil, da v skupni knjigi izda korespon-
denčno in debatno pismo (»Bezenškova 
stenografija« je imela namreč samo kore-
spondenčno pismo). Deželnozborskima 
stenografoma je bilo zlasti do debatnega 
pisma. Zatrjevala sta, da sta okrajšave, 
ki jih je izdal Novak leta 1894 v gimna-
zijskem izvestju, uspešno uporabljala, 
pa tudi razne debatne okrajšave, ki jima 
jih je dajal v preskus. Novak je uvedel v 
slovensko stenografijo tudi nov znak za 
črki »sr« To pa zato, ker se mu je označe-
vanje po Bezenšku oziroma po »tesnopisu 
českem« zdelo nevzdržno. O odnosu do 
Bezenškove stenografije pravi še: »Oba 
sva se kot pristaša (tesnopisa českega) 
držala vsak po svoje - češke stenografije; 

FRAN NOVAK (1856-1936), utemeljitelj slovenske stenografije
(Nadaljevanje prispevka iz januarske številke Mengšana)

umevno pa je, da sem pridržal od Bezen-
ška, kar se mi je zdelo praktično in se 
mi je strinjalo z mojimi spremembami, a 
vendar je precej razlik med Bezenškovo 
in mojo stenografijo. Menim torej, da je 
moja stenografija samostojen prenos (tes-
nopisa českega), seveda izvzemši, kar je 
osobito Bezenškovega ali Magdičevega. 
Poudarjam pa, da moja stenografija ni 
nastala iz kakšnih nečastnih nagibov, 
povzročil jo je v prvi vrsti gospod dr. Josip 
Vošnjak, ki je imel kot deželni odbornik 
referat za šolstvo.« 
Fran Novak je izdal naslednja steno-
grafska dela: Samoznaki in okrajšave 
(Izvestje drž. gimnazije v Novem mestu, 
1894), Začetne okrajšave (Izvestje drž. 
gimnazije v Kranju, 1896), Srednje in 
končne okrajšave (Izvestje drž. gimnazije 
v Kranju 1897), Slovenska stenografija I. 
del ( 1. izdaja 1900, 2. izdaja 1910, 3. 
izdaja 1916, 4. izdaja 1922), Slovenska 
stenografija II. del (1. izdaja 1901, 2. 
izdaja 1922), Samoznaki in okrajšave v 
slovenski stenografiji (1916). 
Novakova slovenska stenografija je eno 
najbolj dovršenih stenografskih del. Pro-
fesor Bezenšek v  njej ni videl nobene 
konkurence svoji stenografiji, ampak si je 
prizadeval, da dobijo Slovenci res dobro 
stenografijo. Zato se je Novakovega dela 
razveselil in je avtorju pisno čestital k 
uspehu. Delo je tudi ocenil in se o njem 
prav laskavo izrazil. Kar najugodneje je o 
tem spregovoril tudi profesor Mijo Vam-
berger, češ da bi bilo med slovanskimi 
stenografijami težko dobiti učno knjigo, 
ki bi se lahko primerjala z Novakovo. Od-
ličen stenografski teoretik in stenografski 
zgodovinar prof. Stanko Miholič pravi, 
»da je Novakova zasluga, da je njegov 
prenos Gabelsbergerjeve stenografije v 
slovenščino priznan za najboljšo slovan-
sko stenografijo. Tako smelo trdim, da ima 
najmanjši slovanski narod najtemeljitejšo, 

znanstveno najboljšo in najbolj praktično 
stenografijo po zaslugi dovršitelja slo-
venske stenografije Novaka.« Tudi druga 
kritika ni štedila s pohvalami. Tako smo 
dobili po začetniku Antonu Bezenšku in 
dovršitelju Franu Novaku res vzorno slo-
vensko stenografijo. Tudi sicer je bil No-
vak, ki sta ga odlikovali izredna marljivost 
in skromnost, na stenografskem področju 
zelo delaven. Profesorju Bezenšku je pri 
izdelavi njegove »Slovenske stenogra-
fije«, ki jo je izdala »Matica Slovenska« 
leta 1893, marsikaj svetoval. Bezenšek 
v predgovoru te knjige pravi: »Njemu (na-
mreč prof. Pražaku, članu izpitne komisije 
za učitelje stenografije v Pragi) in g. prof. 
Novaku v Novem mestu imam se zahvaliti 
za marsikateri dobri svet, uporabljen v 
tej knjigi.« Novakova zasluga je tudi, da 
je bila s šolskim letom 1903/4 uvedena 
v srednje šole slovenska stenografija kot 
neobvezni predmet, ki so ga poučevali 
ne več dijaki, temveč za to usposobljeni 
učitelji. 
Tudi kot človek je bil Fran Novak  simpatič-
na osebnost. V življenju je bil tih, skromen 
in ni hlepel po slavi in časti. V občevanju 
z drugimi je bil vselej prijazen in ustrežljiv 
ter vedno pripravljen pomagati drugim. 
Narodno je bil zelo zaveden. Tudi svoje 
otroke je vzgojil v narodnem duhu in jim 
omogočil najvišjo izobrazbo. Kot profesor 
in pozneje gimnazijski ravnatelj je bil do 
dijakov dober, ljubezniv, uvideven in pri-
zanesljiv, zato so ga mnogi med njimi, 
tudi taki, ki so zavzemali visoke položaje, 
ohranili v najlepšem spominu. Prav takšen 
je bil tudi do svojih kolegov profesorjev 
oziroma kasneje kot ravnatelj do svojih 
podrejenih.
Fran Novak vsekakor zasluži, da se ga 
ob 150. obletnici rojstva spominjamo in 
spoznamo pomen njegovega dela.

Po avtorju Alojziju Bolharju dopolnil 

Janez Škrlep, Muzej Mengeš

 
 
 

Dolgotrajna in naporna sezona nogometa-
šev je pri koncu. Po uspehu v zimski ligi in 
ligaškem delu prvenstva, v katerem so bili 
naši fantje nerešljiva uganka za tekmece, 
so se uvrstili na zaključni turnir, ki so ga pod 
okriljem Medobčinske nogometne zveze 
Ljubljana organizirali v Grosupljem. Šest 
najboljših ekip iz skupin se je pomerilo po 
sistemu vsak z vsakim. Dva neodločena 

EKIPA NK MENGO 28 U-10 TRETJA V MNZ LJUBLJANA
rezultata po precej boljši igri in številnih 
zamujenih priložnostih, poraz in zmaga 
proti Beli krajini so na koncu zadostovali 
za osvojeno tretje mesto, na katerega smo 
lahko vsi zelo ponosni. 
Več o delu in rezultatih vseh selekcij v na-
slednji številki Mengšana.

Aleš Janežič
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ANTON ŠUŠTAR
Anton Šuštar se je rodil 2. junija 1893 pri 
Gregcu v Malem Mengšu. Anton je bil priznani 
rezbar in slikar samouk.

Kot rezbar je rezljal razpela, največ pa jaslice. V 
Mengšu in okolici je več njegovih pokrajinskih, 
nabožnih in drugih oljnih slik na platnu in lesu. V 
mlajših letih je po predlogah naslikal tudi nekaj 
banderskih slik na platno.

ANTON KOBLAR 

Anton Koblar je leta 
1884 prišel za kaplana 
v Mengeš, kjer je os-
tal do leta 1888. Rodil 
se je v Železnikih na 
Gorenjskem 12. junija 
1854. Anton Koblar 
je bil zgodovinar in pi-
satelj.

V Mengšu je ustanovil 
bralno društvo. Zbiral je gradivo za zgodovino 
Mengša, ki pa je ni izdal. Le nekaj tega je objavil 
v šolskih poročilih. Napisal je več kot sto raznih 
zgodovinskih, strokovnih in poljudnoznanstvenih 
razprav. Izhajale so v političnem tedniku Goren-
jec, ki ga je tudi urejal, pri Slovenski Matici, v 
Slovenskem listu in v Izvestju Muzejskega društva 
za Kranjsko, ki ga je ustanovil in več let urejal. 

MIRKO LAVRIČ 
Rodil se  je 24. junija 1900 v Velikem Meng-
šu. Ukvarjal se je z tehniko.

V zgodovini ljudske tehnike bo ostal zapisan kot 
vsestranski tehnik. V času, ko je bilo naše letalstvo 
šele na začetku, je Lavrič po načrtih znanega 
slovenskega letalskega konstruktorja dr. Antona 
Kuhlja in ob pomoči kolarskega mojstra Židana 
izdelal dvosedežno športno letalo. Tehtalo je 180 
kilogramov in doseglo hitrost 160 kilometrov na uro. 
Z letalom je preletel vso Slovenijo in dobršen del 
Jugoslavije. Po drugi svetovni vojni ga najdemo tudi 
med pobudniki za ustanavljanje avto-moto društev 
ter med predavatelji v Ljudski tehniki in avto šoli.

U.V.

Godbeniki že dolgo niso več (samo) 
tisto, kar so bili. Kje so že časi, ko je bila 
edina panoga muzikantov -  razen igra-
nja na instrument -  vrček piva po vaji, 
ki pa so jo seveda obvezno zamudili. V 
Godbi Mengeš veje zdaj povsem nov ve-
ter in glasbeniki se družijo tudi drugače, 
izven torkovih in četrtkovih večerov, ki 
so  rezervirani za vaje orkestra. Na pri-
govarjanja dirigenta Primoža Kosca, naj 
vendarle razmislijo o rednem pričetku 
vaj, so nekateri člani Godbe Mengeš k 
problematiki prav študiozno pristopili. 
Izračunali so razdaljo od svoje hiše do 
godbenega doma, si kupili superge in 
začeli trenirati – tek.

Najbolj vztrajna naveza mengeških tekačev 
pa je šla še dlje. Neustrašna godbeniška 
trojka klarinetistov Primoža Pera, Roberta 
Požarja in Dimitrija Ledererja se je odločila 
mengeške (godbeniške) barve zastopati 
tudi uradno, na Teku trojk v sklopu športnih 
prireditev Pot ob žici – 51. Pohod Ljubljana 
2007, ki je obujala spomine po poteh oku-
pirane Ljubljane v soboto, 12. maja 2007.
12-kilometrska trasa hribovske narave je 
športnike vodila prek ljubljanskega Golovca 
in jo marsikateremu slabo pripravljenemu 
tekaču zagodla s 300 m višinske razlike. 

ZNAMENITE 
OSEBNOSTI 
MENGŠA 

TEKAŠKI PODVIG 
KLARINETISTOV 
GODBE MENGEŠ

Vsakemu, ki je kdajkoli obul superge in 
se preizkušal v športu hitrih nog, ve, da to 
ni mačji kašelj. Pravila tekme trojk pa do-
ločajo tudi, da mora tekaška naveza skupaj 
priteči v cilj. Tekaški trojki Godbe Mengeš 
je podvig seveda uspel. Noge so vzdržale, 
malo pa je pomagal tudi godbeni duh, 
ki ne odneha kar tako, da ne omenjamo 
že skoraj pregovorne godbeniške sloge. 
Končni rezultat je bil odličen: Primož Per, 
Robert Požar in Dimitrij Lederer so klancem 
pokazali zobe in progo zmogli v 59 minutah 
in 24 sekundah. Ciljno črto so pretekli kot 
33. izmed  344 ekip. Bravo, tekaška trojka 
Godbe Mengeš!
Pred tekači so zdaj novi izzivi, upajo pa, da 
se jim v naslednji sezoni pridruži še kakšna 
trojica. Do zaključka redakcije pa nam pri 
dirigentu Godbe Mengeš žal ni uspelo iz-
vedeti, če so športniki Primož, Robert in 
Dimitrij zdaj kaj bolj točni na vajah.

 A.H.

V soboto, 9. junija, je bila zaključna pred-
stava malih balerin iz baletne šole Balerina, 
ki v Mengšu uspešno deluje že tri leta. Male 
baletke so nam v ljubkih baletnih tutujih 
pričarale pravo pravljično vzdušje in poka-
zale svoje vedno boljše znanje. Predvsem 
starejše so blestele kot solistke v vlogah 
Barbi, čarovnice in Doroteje iz Oza in volka 

ZAKLJUČNA PREDSTAVA MALIH BALERIN IZ MENGŠA 
iz Rdeče kapice. Najboljše pa so stopile 
tudi na špice in odplesale na baletno suito. 
S svojo predstavo BALETNE PRAVLJICE 
bo otroško-mladinski baletni ansambel 
gostoval po Sloveniji in se udeležil tudi 
mednarodnih plesnih festivalov.

Vanja
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Sobota, 9. junija je bila v znamenju 
športna in dobrega počutja, v športnem 
parku Mengeš, v centru Harmonija, se 
je odvijal pravi družinski športni dan. 
Športni otroški vrtec za najmlajše, na 
prosto postavljene fitnes naprave, od-
bojka na mivki, nogomet, badminton in 
družabne igre so zaznamovale športni 
praznik v organizaciji centra Harmonija 
in radia Hit.  

»9. junija bomo kurili kalorije, tik pred po-
letjem bomo poizkušali uloviti zadnji vlak za 
lepoto in zbijanje odvečnih maščob,« je bil 
bil moto sobotnega športnega dogajanja v 
športnem parku Mengeš. Športne aktivnosti 
za vso družino so zaznamovale dogajanje. 
Za tekmovalno vzdušje smo vsem, ki so se 
podali na fitnes naprave, merili pokurjene ka-
lorije. Ženske so tekmovale na kardio kolesu 
v vožnji na 1000 m, moški pa so tekmovali 
na veslaču. Odbojka na mivki je privlačila 
predvsem mamice, moški del obiskovalcev 
pa se je pomeril v nogometni tekmi, medtem 
ko so njihovi najmlajši uživali v športnem 
otroškem vrtcu v organizaciji športnega 
društva Fanvitas. Na vrtu centra Harmonija 

22. aprila se je s cestno dirko v Dom-
žalah začelo letošnje tekmovanje v 
kolesarstvu za slovenski pokal, ki se je 
nato nadaljevalo s kronometri in dirkami 
vsak vikend v maju in juniju. 
Tekmovalci KD Mengeš so, tako kot prejš-
nja leta, tudi letos krojili sam vrh in dosegli 
naslednje rezultate:

• 21.4. Dirka UE Domžale
 1. mesto Živa Verbič, Ženske A
 3. mesto Herbert Kotnik, Masters G

• 6.5. Marosterjev kronometer
 2. mesto Živa Verbič, Ženske A
 3. mesto Boštjan Dacar, Master A
 3. mesto Mojca Kališnik, Ženske B

• 12.5. Kraški kronometer
 2. mesto Živa Verbič, Ženske A
 3. mesto Boštjan Dacar, Master A
 3. mesto Mojca Kališnik, Ženske B

ZAČETEK TEKMOVALNE KOLESARSKE SEZONE

Predstavniki KD Mengeš (z leve) Boštjan 
Dacar, Gorazd Lukan in Primož Jeretina

Najboljši trije na kronometru na Krasu

• 19.5.  Kronometer 
   Kamniška Bistrica
 1. mesto Živa Verbič, Ženske A
 2. mesto Mojca Kališnik, Ženske B
 3. mesto Boštjan Dacar, Master A

• 27.5. Loški kronometer
 1. mesto Živa Verbič, Ženske A
 2. mesto Boštjan Dacar, Master A

• 2.6. Kronometer Krško
 1. mesto Boštjan Dacar, Master A
 1. mesto Živa Verbič, Ženske A

• 3.6. Velika nagrada 4MK Logatec
 2. mesto Boštjan Dacar, Master A
 2. mesto Živa Verbič, Ženske A

• 9.6. Vzpon na Krvavec
 3. mesto Boštjan Dacar, Master A

 

DRUŽINSKI ŠPORTNI DAN V HARMONIJI MENGEŠ
V ŠPORTNEM PARKU MENGEŠ

smo v vrtnem paviljonu obiskovalce namazali 
z zaščitnimi kremami proti soncu, na voljo pa 
so bile tudi kratke sprostitveno terapevtske 
masaže.  Vsi obiskovalci so bili navdušeni  
nad revolucionarno napravo Power Plate; z 
10-minutno vadbo na tej napravi dosežemo 
uspeh običajne vadbe do 40 minut. 

Katarina
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PROSTOVOLJNO 
GASILSKO

DRUŠTVO TOPOLE 
in

OBČINA MENGEŠ
vabita v

SOBOTO, 23. JUNIJA 2007, 
ob 19. URI

na

PROSLAVO 
OB DNEVU 

DRŽAVNOSTI,
ki bo v Topolah pri studenčku

Sodelujejo:

Godba Mengeš
Pevski zbor Svoboda

Veterani vojne za Slovenijo

Slavnostni govornik:
Častni občan občine Mengeš 

Franc Blejc

Povezovalka programa: 
Mateja Jemec - Tomazin

Po proslavi vabljeni na

VELIKO VRTNO VESELICO 

z bogatim srečolovom

Zabaval vas bo ansambel

DOLOMITI

Ostali program:
15.00 Tekmovanje gasilcev
 v vlečenju B tlačnega voda

21.00 Kresovanje

Pridite in se poveselite v naši družbi!

2 7 9 2 5 , 7 9 ( 1 $
1 $ * 5 $ ' 1 $

, * 5 $
3( . $ 5 67 9 $

2 5 ( + ( .

1 $ * 5 $ ' 1 , � . 8 32 1

PO DOMAČE PRI REPANŠKU NA HOMCU
V nedeljo, 1. julija 2007,

ob 15. uri  bo pod kostanji

na vrtu Repanškove gostilne na Homcu v soorganizaciji Javnih skladov RS za 
kulturne dejavnosti območnih izpostav Domžale in Kamnik

23. tekmovanje godčevk in godcev, ki igrajo na diatonično harmoniko.

Na tem tekmovanju lahko nastopijo godčevke in godci iz občin: Domžale, Kam-
nik, Komenda, Lukovica, Mengeš, Moravče in Trzin. Za sodelovanje se lahko 

prijavijo dve uri pred začetkom prireditve, prijavnine pa ni.
Tekmovanje bosta povezovala Alenka Resman in Konrad Pižorn-Kondi, za 

zabavo po končanem tekmovalnem delu pa bo poskrbel  ansambel 
Veseli Gorenjci.
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Na podlagi 9. člena Pravilnika o dode-
ljevanju ugodnih stanovanjskih posojil 
(Uradni vestnik Občine Mengeš, št. 
4/2000) Občina Mengeš objavlja

RAZPIS
UGODNIH STANOVANJSKIH POSOJIL

I.  NAMENI, 
 ZA KATERE SE DODELJUJEJO 
 STANOVANJSKA POSOJILA

Posojila so namenjena za:
- nakup stanovanj, stanovanjskih hiš 

na območju občine Mengeš,
- stanovanjsko gradnjo na območju 

občine Mengeš,
- prenovo in revitalizacijo stanovanj, 

stanovanjskih hiš na območju ob-
čine Mengeš.

Obrestna mera  6m EURIBOR + 1,6 %,  
doba vračanja 20 let. 

Celotni stroški priprave, obdelave, vo-
denje kredita in priprave dokumentacije 
za zavarovanje kredita so cca 145 EUR. 
Krediti se odobrijo kreditojemalcem po 
oceni in pogojih izvajalca kreditiranja. 

III.  RAZPISNI POGOJI 
 IN VIŠINA POSOJILA

Na razpisu lahko sodelujejo le tisti ob-
čani, ki z nakupom, gradnjo ali prenovo 
stanovanja oz. stanovanjske hiše prvič  
rešujejo svoje stanovanjsko vprašanje na 
območju občine Mengeš in izpolnjujejo 
naslednje pogoje:

- so državljani Republike Slovenije,
- imajo stalno prebivališče v Občini 

Mengeš,
- kupujejo ali gradijo stanovanja oz. 

sta novanjsko hišo,
-  imajo sklenjeno kupoprodajno po-

godbo ali predpogodbo, če gre 
za nakup novega ali starejšega 
stanovanja ali  stanovanjske hiše, ki 
finančno še ni realizirana (sklenjeno 
v času določenem

 z razpisom), 

STANOVANJSKI KREDITI
- imajo veljavno gradbeno dovoljenje, 

če gre za gradnjo stanovanja ali 
stanovanjske hiše in so lastniki oz. 
solastniki  nepremičnine oz. če 
predložijo soglasje lastnika (izdano 
v času določenem z razpisom),

- imajo izdano lokacijsko informacijo 
za  prenovo oz. revitalizacijo objek-
ta, katerega lastniki oz. solastniki 
so v Občini Mengeš (izdano v času, 
določenem z razpisom) oz. če pred-
ložijo soglasje lastnika.

Za prosilca lahko kandidirajo lastniki oz. 
solastniki – investitorji gradnje, prenove, 
revitalizacije ali kupci stanovanjske hiše 
oz. stanovanja. 

Posojilo, ki pripada upravičencu, znaša 
največ do 40% vrednosti primernega 
stanovanja. 

Pri ocenjevanju vlog bodo upoštevani 
naslednji kriteriji:

-  primernosti in kvalitete sedanjega 
sta novanja,

-  socialnega in zdravstvenega stanje 
prosilca in njegove družine,

-  namembnosti posojila, načina raz-
reševanja stanovanjskega problema 
in faze gradnje,

-  drugo.

Ob upoštevanju navedenih kriterijev imajo 
prednost  pri dodelitvi posojila:

-  mlade družine,
-  družine z večjim številom otrok,
-  razširjene družine,
-  enostarševske družine,
-  mladi,
-  družine z manjšim številom zapo-

slenih, 
-  invalidi in družine z invalidnim čla-

nom oz. z otrokom motenim v tele-
snem in duševnem razvoju, 

-  prosilci z daljšo delovno dobo, 
-  prosilci z daljšim bivanjem v Občini 

Mengeš,

 
V. POSTOPEK RAZPISA

Prosilci, ki želijo pridobiti posojilo po tem raz-
pisu, oddajo vloge skupaj s prilogami:

-  opis namena, višino in vrsto porabe po-
sojila,

-  potrdilo o državljanstvu za vse člane 
družine (lahko fotokopija osebnega 
dokumenta),

- dokazilo o statusu stanovanja, v ka-
terem prosilec prebiva (najemno ali 
podnajemno pogodbo oz. kupopro-
dajno pogodbo, darilno pogodbo, 
zemljiško knjižni izpisek in potrdilo 
o premoženjskem stanju),

-  notarsko overovljeno kupoprodajno 
pogodbo  ali predpogodbo, sklenje-
no v letu 2006 ali 2007 (v primeru 
nakupa),

-  gradbeno dovoljenje (v primeru 
gradnje),

-  lokacijsko informacijo (v primeru 
prenove ali revitalizacije), 

-  zemljiško knjižni izpisek, ki dokazuje 
lastništvo ali solastništvo oz. soglas-
je lastnika,

-  potrdilo o šolanju vzdrževanih otrok 
za srednje, višje ali visoke šole,

-  potrdilo o času stalnega bivanja pro-
silca in družinskih članov v Občini 
Mengeš,

-  dokazilo o enostarševski družini,
-  sklep ali odločbo Zavoda za po-

kojninsko in invalidsko zavarovanje 
o telesni okvari prosilca oz. družin-
skega člana, 

-  dokazilo o motnjah v duševnem in 
telesnem  razvoju ali trajni nesposo-
bnosti za delo, 

 
Občani, ki želijo pridobiti posojilo po 
razpisanih pogojih, morajo oddati svojo 
vlogo do 31. julija 2007 na naslov OB-
ČINA MENGEŠ, Komisija za dodelitev 
stanovanjskih posojil, Slovenska c. 30, 
MENGEŠ, s pripisom – »Stanovanjsko 
posojilo - ne odpiraj«.

 Vse dodatne informacije dobite na 
tel. 724 7106.

Vloge bo obravnavala 5 članska Ko-
misija za dodelitev stanovanjskega 
posojila, ki jo imenuje župan.   

Na predlog komisije bo župan s skle-
pom obvestil vse udeležence razpisa 
o znesku dodeljenega posojila.

OBČINA MENGEŠ

Župan, Franc Jerič
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HOROSKOP

Oven
(21.03. - 20.04.)
Sreča v ljubezni se vam bo nasmehnila v prvem delu julija, kar pomeni, 
da boste zelo kreativni in se ustvarjalno lotili vseh nalog in obveznosti. 
Več časa namenite sebi in tistim stvarem s katerimi ste odlašali. Nekaj 
zdrave previdnosti ne bo odveč pri financah, v službi bo šlo po principu 
prijetno s koristnim. 

Bik
(21.04. - 20.05.)
Delo in delavne obveznosti se bodo stopnjevale in sami se korak za 
korakom lotite tistih ciljev za katere menite, da je čas, da jih realizirate. 
Notranji pogum vam bo dal krila, nekoliko pa se varujte trme. Dom bo 
oaza zabave in sproščujoče energije. Ljubezenske romance bodo 
nežne in strastne. 

Dvojčka
(21.05. - 20.06.)
Zavedli se boste, da resnica sega mnogo dlje, kar lahko vidite ali 
občutite. Poglobite se v svet duhovnih znanj in prekinete nek vzorec 
vezan na varnost. Zanimivo je, da boste finančno napredovali in da 
boste spoznali, kaj pomeni imeti notranji mir. Družba bo za vas sol in 
aroma življenja!

Rak
(21.06. - 22.07)
Pred vami je nekoliko nepredvidljiv čas in energijo boste znali usmerjati 
v točke in tako bili zelo uspešni. V igri življenja se boste tokrat zanesli 
nase in poiskali srečo v neki širši skupnosti. Družabne aktivnosti vam 
bodo v pomoč v premagovanju notranje negotovosti. 
 
Lev
(23.07. - 22.08.)
Ponosno se lotite tistega za kar občutite globoko v svojem srcu, da 
morate spremeniti in se odločiti, da stvari konec koncev postavite na 
svoje mesto. Drugi bodo opazili, da sijete in to naj vam bo motivacija, 
da se bolj potrudite. V pogledu službe bo počasi čas, da si zavihate 
rokave! 

Devica
(23.08. - 22.09.)
Občutili boste notranjo širino in nek navidezen polet. Spoznali boste 
ljudi in situacije, ki so drugačne in zaradi tega vznemirljive. Globoko v 
sebi lahko pridete do pomembnih zaključkov in tako stvari postavite na 
svoje mesto. Ljubezen bo za vas v juliju ključnega pomena.  

Tehtnica
(23.09. - 23.10.)
Privlačila vas bo tišina in iščete neko ravnovesje v sebi. Občutite ne-
kakšen nemir in željo po tem, da drugačno razmišljate. Iskali boste 
svojo resnico in kdor jo iščete ta jo tudi najde. Glasba, zabave in ples 
bodo stvari, katere vas bodo motivirali. Odločilno vlogo za pomembne 
odločitve bo imel srčni izvoljenec!

Škorpijon
(24.10 - 22.11.)
Darilo vsakega človeka je življenje in tega se boste v juliju močno za-
vedali. Vaši koraki bodo hitri, odločni in nekoliko na meji neznanega. 
Sledite vsem tistim vrednotam, ki so vam blizu in se zavedajte se, da 
so vsi odgovori v vas. Partnerjeva melodija bo poskočna in tako bodo 
tudi vaše pete urne. 

Strelec
(23.11. - 21.12.)
Nakazano je, da boste imeli ogromno dela in delavnih nalog. To vas bo 
motiviralo in vam bo nenazadnje spodbuda, da ste na pravi poti. Čas 
je, da sledite svojim sanjam in da spremenite tiste stvari, ki vas motijo. 
Zdi se, da ne boste ravno počivali, ampak med drugim želi uspehe v 
pogledu službe. 
 
Kozorog
(22.12. - 20.01.)
Globoko v sebi boste prebudili kreativno energijo in se ustvarjalno lotili 
vsega, za kar čutite, da je potrebno spremeniti. Dinamično se lotite 
zastavljenih ciljev in vendar je spodbudno, da svojo energijo usmerite. 
Mnogi bodo imeli občutek, da kot čebelica letate iz cveta na cvet. 

Vodnar 
(21.01 - 18.02.)
Strmeli boste po tem, da želite biti opaženi in se truditi požeti uspehe. 
Notranji nemir se bo okrepil in sprejmite stvari v smislu učenja. Nekoliko 
nepotrpežljivi boste doma, ključno pa je, da si stvari priznate. Kdor išče 
ta tudi najde in kmalu se vam bo nasmehnila ljubezenska sreča.

Ribi
(19.02 - 20.03.)
Reka življenja bo drvela na prej in komaj boste sledili toku. Od časa 
do časa se je dobro nekoliko zaustaviti in stvari pogledati iz nekega 
drugega zornega kota. Spoznali boste, da je v misli iz Malega princa: 
»kdor hoče videti, mora gledati s srcem, bistvo je očem nevidno«  
mnogo resnice.
 
Zvezdni pozdrav! 
Tadej Šink, horarni astrolog

Astrolog Tadej Šink dela osebne in pisne analize, odgovori vam 
lahko na konkretno vprašanje, ustno ali pisno interpretira rojstno 
(natalno) karto in poda energetske smernice prihodnosti, kaj 
vam obetajo planetne energije za eno leto naprej. Lahko mu 
pišite na naslov: Tadej Šink, Grenc 24, 4220 Škofja Loka ali ga 
pokličete tel: (04) 51 52 601 ali 041 428 966. Novost je njegova 
spletna stran: www.tadej-sink.si 

HOROSKOP ZA MESEC JULIJ 2007

Tadejev znakoskop za mesec JULIJ
 ljubezen posel denar zdravje

Oven      €   
Bik    €  €   
Dvojčka    €  €  €    
Rak     €  €   
Lev       €  €  
Devica    €  €   
Tehtnica   €  €    
Škorpijon    €  €  €    
Strelec     €  €  €  
Kozorog     €   
Vodnar    €  €  €  
Ribi    €   
                          1 znak - slabo               2 znaka - dobro               3 znaki - odlično
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MENGEŠ V KRIŽANKI

Med pravilno izpolnjenimi križankami, ki bodo do 13. julija prispele na naslov Občina Mengeš, 
Slovenska cesta 30, 1234 Mengeš ali jih boste dostavili v vložišče ga. Marti Kuret, bomo 15. julija 
izžrebali nagrado in tolažilno nagrado. Nagrado podeljuje gostinstvo na Mengeški koči. Rezervacije 
pri Juretu Repanšku na tel. 041 774 861. 
Glavna nagrada: kosilo na Mengeški koči
Tolažilna nagrada: osvežilna pijača na Mengeški koči

Glavno nagrado je prejela Bogomira Podboršek iz Mengša, drugo nagrado  Milka Vrhovnik iz Mengša, 
tretjo pa Tomaž Plevel iz Vodic. Čestitamo!

Ime..........................................

Priimek.....................................

Naslov......................................

Pošta........................................
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OBVESTILA

PROSTOVOLJNO GASILSKO 
DRUŠTVO 

LOKA pri MENGŠU
VABI NA OGLED 

20. MEDDRUŠTVENEGA  
GASILSKEGA TEKMOVANJA ZA

P O K A L   L O K E
pod pokroviteljstvom GZ MENGEŠ in 

OBČINE MENGEŠ.
Hkrati bo izvedeno občinsko tekmo-
vanje Gasilske zveze Mengeš za leto 

2007 za članske ekipe.

Tekmovanje bo 

V soboto, dne 30. junija 2007, s 
pričetkom 

ob 14. uri, na Športnem igrišču v 
Loki pri Mengšu 

(ob cesti Na gmajni).

Razglasitev rezultatov ter podelitev 
pokalov in diplom bo pol ure po 

končanem tekmovanju, sledil bo na-
stop harmonikarjev Šole harmonike 

Roberta Stoparja. 

Od 19. ure dalje 
pa vas bo zabaval 

ansambel RAZPOTNIKI. 

Za dobro pijačo in jedačo bomo 
poskrbeli loški gasilci, saj smo vam 

pripravili že tradicionalno pečenico z 
zeljem in dobrote na žaru.

Prisrčno vabljeni na Športno igrišče 
ob cesti Na gmajni.
Vabimo loški gasilci!

DOGODKI S PODROČJA SISTEMA VARSTVA PRED NARAVNIMI IN DRUGIMI 
NESREČAMI ZA MESEC MAJ
9.maj 2007

Ob 11.45 uri je zagorelo na balkonu poslovnega objekta na Steletovi ulici v Mengšu. Do 
prihoda gasilcev je požar gasil priseben mimoidoči z ročnim gasilnikom, dokončno pa 
so ga pogasili gasilci. Zagorel je različen material, spravljen  na balkonu, ogenj pa se 
je razširil na balkonsko ograjo in del ostrešja, poškodovan je bil tudi del fasade, vendar 
večja materialna škoda zaradi pravočasnega posredovanja ni nastala. Pri gašenju in od-
stranjevanju posledic so sodelovali gasilci iz PGD Mengeš, Topol in Loke.

TEHNI NA TRGOVINA 
ZA MIZARJE IN KOVINARJE

• 25 RAZLI NIH RAZSTAVNIH KUHINJ •

Gorenjska cesta 24, Mengeš
trgovina 01 723 00 20

galerija kuhinj 01 723 07 97
e-mail: tehmax@siol.net

www.tehmax.siwww.tehmax.si
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ZAHVALE

Zahvala

10. maja smo se poslovili od 
naše drage mame in babice.

Umrla je 

Francka Jen i
rojena Urbanc

Zahvaljujemo se vsem, 
ki ste jo obiskovali ob njeni zadnji 

bitki. Posebna zahvala Katji 
esar za njeno skrb in ljubezen 

do pokojne mame, sestram Sv. 
Vincencija 

za nego in pozornost. 
Zahvala gospe dr. Rižnarjevi 
in sestrama Simoni in Sabini 

za skrb ob bolezni.
Zahvaljujemo se gospodu župniku 

Mateju Zevniku 
za velikono ni obisk, 

gospodu patru Boštjanu 
za poslovilni obred.

Hvala gospodu Jožetu Vahtarju za 
ob utene besede slovesa, pevcem 

mengeškega Zvona 
za ubrano petje in g. Gregorju za 

odigrano žalostinko.
Zahvaljujemo se gasilcem PGD 
Mengeš za astno spremstvo in 
Zvezi borcev za astni pozdrav. 

Vsem sorodnikom, prijateljem in 
znancem, ki ste darovali cvetje in 

sve e ter jo 
pospremili na njeni 

zadnji poti – iskrena hvala.

Vsi njeni

Le delo, skrb, ljubezen in trpljenje,
izpolnjevalo tvoje je življenje,

zdaj pokojno spiš, a v naših srcih 
kakor prej živiš

Zahvala

V 78 letu, nas je zapustil dragi 
mož, o e, dedek, brat in stric 

Vinko Burgar
Iskreno se zahvaljujemo 

vsem sorodnikom, prijateljem 
in znancem, sosedom za 
izre ena ustna in pisna 

sožalja, podarjeno cvetje, 
sve e in spremstvo na njegovi 

zadnji zemeljski poti. 
Hvala duhovniku 

za lep pogrebni obred, 
pevcem za zapete pesmi in 

trobenta u za ganljivo Tišino.
Zahvaljujemo se predsedniku 
gasilskega društva Mengeš za 

lep govor, praporš akom
in vsem gasilcem. 

Zahvaljujemo se dr. Gabrieli 
Kova  Mohar za ve  letno 

zdravljenje. Še posebej 
zahvala pritrkovalcem 

mengeških zvonov.
Še enkrat iskrena hvala 

vsem in vsakemu posebej.

Vsi njegovi

Bole ino skriješ, 
tudi solze zatajiš,

a praznine, ki ostaja,
nikoli ne nadomestiš.

Zahvala

Ob prezgodnji smrti našega 

Vinka Raka

se iskreno zahvaljujemo

duhovniku za lep obred,
pevcem Zvona, gasilcem PGD 

Mengeš, Balinarski sekciji 
Mengeš, Društvu upokojencev 
Mengeš, SSK Mengeš, ZŠAM 
Domžale, vsem sorodnikom, 

sosedom, prijateljem in 
znancem za izre eno sožalje, 

podarjeno cvetje in sve e
ter vsem, ki ste ga 

pospremili na njegovi 
zadnji poti.

Hvala vsem 
in vsakemu posebej.

Vsi njegovi 




